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Maarten Hup van HEMA Coevorden en 
Nieuw-Amsterdam:
“HEMA is dé winkel voor de decembermaand”

Wie brengt er zeker in de decembermaand eigenlijk geen bezoek aan de HEMA? 
‘’Hoewel het heel het jaar door goed loopt, zijn we toch wel dé winkel voor 
de decembermaand’’, zegt Maarten Hup, eigenaar van de HEMA winkels in 
Coevorden, Nieuw-Amsterdam en Hoogeveen. ‘’Eigenlijk begint het al met 
Halloween. Vervolgens krijg je Sint Maarten, Sinterklaas en nu maken we ons op 
voor de Kerst. Logisch dat mensen juist hier hun cadeautjes kopen. We hebben 
alles. Voor jong en oud’’, zegt Hup.

Paplepel
De liefde voor de HEMA kreeg Hup er met 
de paplepel ingegoten. ‘’Mijn ouders zijn 
nog actief in Hoogeveen. Zij hebben hun 
liefde voor de HEMA aan mij doorgegeven. 
En ondertussen neem ik mijn kinderen 
ook al mee naar de winkels. HEMA zit in 
ons hart. Bij mijn ouders, bij mij en ook bij 
mijn vrouw. Zij doet de boekhouding en is 

dus ook nauw betrokken’’, vertelt Hup, die 
vijf jaar geleden in Coevorden begon. ‘’We 
zitten in winkelcentrum Gansehof. Drie 
jaar geleden hebben we de winkel naar de 
voorkant gehaald. We zaten ergens achterin. 
Dat is een juiste keuze geweest. Verder 
hebben we een HEMA keuken gerealiseerd. 

► Lees verder op pagina 23.

Jeugdhonk Lootuinen in Coevorden 
officieel geopend
Wethouder Steven Stegen verrichtte de opening
Jongeren die met elkaar de schouders eronder zetten om iets te kunnen realiseren is 
iets dat in de gemeente Coevorden ten zeerste wordt gewaardeerd. Een aantal deed 
dat het voorbije jaar om een jeugdhonk te realiseren. 

► Lees verder op pagina 5.

Kerstkoopzondag in 
Coevorden op zondag 
22 december
In Coevorden gaat de periode rondom en tijdens 
de kerstdagen niet onopgemerkt voorbij. Zeker 
niet in het centrum van de stad waar men op 
zondag 22 december a.s. nog even flink kan 
inslaan voordat beide feestdagen plaatsvinden. 

► Lees verder op pagina 3

Duidelijke 'nee' tegen 
de huidige plannen 
aan de Looweg in 
Coevorden
Het ziet er nog vredig uit aan de Looweg 22 in 
Coevorden, maar als het aan Rabo SmartBuilds 
en Klaasje Weering, de eigenaresse van het pand, 
ligt niet. Er zijn immers grote plannen er 38 tot 
58 flexwoningen met drie lagen te realiseren. 

► Lees verder op pagina 7

FC Coevorden zet 
jeugdtrainers in het 
nieuw
Topamateurvoetbal zie je in het Noorden van 
het land nog op slechts drie plekken: Assen, 
Harkema en Hoogeveen. Daar spelen de ACV, 
Harkemase Boys, Hoogeveen en HZVV op 
divisieniveau, al zegt dat ook weer niet alles.  

► Lees verder op pagina 15

Coevorder Sport-
verkiezingen vinden in 
februari weer plaats
In de meeste gemeentes vinden ieder jaar wel 

sportverkiezingen 
plaats en dus ook 
in Coevorden waar 
heel wat sport(st)ers 
actief zijn. Er zijn 
veel verschillende 
sporten en omdat er 
met grote regelmaat 
ook veel succes 
is wordt mede 
daarom elk jaar een 
sportverkiezing in de 
gemeente gehouden.

► Lees verder op 
pagina 3
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Wat vindt u als 
Coevordenaar 
belangrijk voor de 
toekomst van ons 
buitengebied?
We werken in Coevorden aan plannen voor de 
toekomst van het buitengebied. Graag horen we 
wat u als inwoner belangrijk vindt, nu en later. 
Laat het ons weten door een korte vragenlijst in te 
vullen.

De gemeente Coevorden heeft een uitgestrekt 
buitengebied. Hiermee bedoelen we alles buiten de 
stad, de dorpen en bedrijventerreinen. Het bestaat 
vooral uit natuur en landbouwgrond. Mensen wonen 
en werken er en brengen er hun vrije tijd door. 

Onze wens is dat het ook in de toekomst een fijne 
plek is voor iedereen. Waar ruimte is voor duurzame 
landbouw, natuur, ontspanning en wonen. Waar we 
steeds meer verschillende soorten planten en dieren 
tegenkomen. Waar de bodem gezond is en het water 
steeds schoner. 

Uw mening telt
We horen graag wat u belangrijk vindt voor de 
toekomst van ons buitengebied. Welke plekken 
hebben een bepaalde waarde voor u en wilt u graag 
behouden? Ervaart u overlast en zo ja, waarvan? Laat 
het ons weten door de digitale vragenlijst in te vullen. 
Dit duurt ongeveer 5 minuten. Uw antwoorden blijven 
anoniem. Ga voor deze vragenlijst naar de website van 
de gemeente Coevorden

De uitkomsten nemen we mee in de plannen
We praten ook met boeren, natuurorganisaties 
en andere partijen in het buitengebied over wat 
nodig is. De uitkomsten van deze gesprekken 
en van de vragenlijst helpen ons bij het maken 
van toekomstplannen. Deze plannen leggen we 
uiteindelijk vast in een omgevingsprogramma voor het 
buitengebied.

Te bezoeken t/m 2 maart 2025
Tentoonstelling 
Coevorden in Stripvorm
Wat kenmerkt Coevorden?
Is het misschien het kasteel en het vestingverleden? 
Of juist ook de hunebedden en het Pieterpad? Als 
oudste stad van Drenthe heeft Coevorden veel te 
maken gehad met strijd. Toch zijn er ook veel andere 
manieren waarop je naar het verleden én heden van de 
gemeente Coevorden kunt kijken.

Tekeningen en strips van Herman Roozen
Aan de hand van vier thema’s vertellen we het 
échte verhaal van Coevorden; over ‘Fabels en 
legenden’, ‘karakteristieke gebouwen’, ‘archeologie’ en 
‘tradities’. Maar in de eerste plaats zijn het vooral de 
Coevordenaren zelf die deze onderwerpen tekenen. 
Kunstenaar Herman Roozen (Toldijk, 27 augustus 
1966) neemt dit wel heel letterlijk; de thema’s komen 
tot leven met zijn tekeningen en strips.

Verleden én heden
Herman Roozen zijn werken geven een unieke 
en creatieve kijk op het verleden én heden van 
Coevorden, samen met een gezonde dosis humor. 
Maar bovenal tonen zijn illustraties een menselijke 
kant van de geschiedenis, die het verdient om 
tentoongesteld te worden. In Coevorden in 
Stripvorm worden zijn werken op een eigentijdse 
manier gecombineerd met historische objecten en 
kunstwerken uit de regio.

Locatie: U bent welkom aan Haven 4 in Coevorden. 
De hele week geopend van 09.30 tot 17.00 uur.

Kerstkoopzondag in Coevorden op 
Zondag 22 december

In Coevorden gaat de periode rondom en tijdens de kerstdagen niet onopgemerkt 
voorbij. Zeker niet in het centrum van de stad waar men op zondag 22 december 
a.s. nog even flink kan inslaan voordat beide feestdagen plaatsvinden. De meeste 
winkeliers openen dan hun zaken in een geweldige kerstsfeer zodat het voor de 
bezoekers uit Nederland en Duitsland een mooie dag kan gaan worden.

Ze doen het al vele jaren zo in de 
Ganzenstad: eerst Reuring in de Veste en 
een week erna de koopzondag. Harm Jan 
Veenstra (foto) is eigenaar van The Read 
Shop in de stad en weet dat het al die jaren al 
een prachtige combinatie is. “Velen trekken 
hier naartoe en neuzen overal even rond. 
Sommigen gaan even ergens zitten om wat 
te eten en drinken en er zijn er ook die zo 
even langs de winkels slenteren.” Wie dat 
doet kan ook even een kijkje bij de zaak van 
Veenstra komen nemen. Hij heeft de winkel 

volledig omgetoverd tot een boekenzaak in 
kerstland en koppelde er zelfs een thema aan: 
Scrooge. Hij verkoopt onder meer het boek 
‘A Christmas Carol’ van Charles Dickens dat 
door Diederik van Vleuten in het Nederlands 
is vertaald.

Ook bij de andere ondernemers gelden 
aantrekkelijke aanbiedingen zodat iedereen 
kan slagen. Tussen 13.00 en 17.00 uur geldt 
openstelling van de winkels. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Coevorder Sportverkiezingen vinden in 
februari weer plaats
In de meeste gemeentes vinden ieder jaar wel sportverkiezingen plaats en dus ook 
in Coevorden waar heel wat sport(st)ers actief zijn. Er zijn veel verschillende sporten 
en omdat er met grote regelmaat ook veel succes is wordt mede daarom elk jaar een 
sportverkiezing in de gemeente gehouden. Op donderdag 6 februari is dat ook zo. Dan 
is de raadszaal van het Coevorder gemeentehuis daarvoor het decor.

Zoals elk ander jaar moet het nu ook een 
groot succes worden. Als het aan Rick 
Piek, sinds oktober beleidsadviseur Leefstijl 
en Bewegen bij de gemeente Coevorden 
lligt, moet dat niet zo’n probleem zijn. Hij 
coördineert het evenement voor het eerst. 
Voorheen was hij buurtsportcoach en in 
die hoedanigheid er ook bij betrokken. De 
eerste keer in de raadszaal en vorig jaar bij 
Plaza Sportz in Coevorden. Piek over de 
dag van de verkiezing: “De dag zelf staat 
het in het teken van het waarderen van de 
sporthelden en daarnaast aandacht geven aan 
de breedtesport. We vinden sportprestaties 
mooi, maar hechten ook veel waarde aan de 
breedtesport in de gemeente Coevorden.”

Er is tot en met 12 december genomineerd 
en daarna wordt een selectie gemaakt. De rol 
van Piek is naast coördinerend ook samen 
met een enthousiaste projectgroep waar 
veel kennis en kunde zit, zorgen voor een 
mooie avond voor de sporters, maar ook 
voor toeschouwers en inwoners die sport een 
warm hart toedragen.

“Ik hoop dat de sporters uit de gemeente 
Coevorden het leuk vinden om gewaardeerd 
te worden voor de prestaties die ze leveren. 
Ook al kan er maar één iemand winnen is 
het altijd leuk je waardering uit te spreken.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Persbericht voor 
StadsKrant Coevorden?

Mail het naar har@regiomagazine.nl
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Rianne van Dort uit Coevorden schreef 
boek ‘Verliefd onder voorbehoud’

Ze ziet zichzelf niet als ‘officieel schrijfster’, maar schreef wel degelijk enkele boeken 
en signeerde er ook al een, namelijk in haar vorige woonplaats: het Zuid-Hollandse 
Zwijndrecht. Inmiddels woont ze met haar gezin in Coevorden en geniet ze daar van 
het leven en uiteraard het schrijven van boeken. Recentelijk bracht ze er wederom een 
uit: ‘Verliefd onder voorbehoud’. Op zaterdag 7 december jl. hield ze wederom een 
signeersessie. Deze keer in het pand van The Read Shop in Coevorden.

Op de middag kwamen tientallen mensen af 
en het boek vond gretig aftrek. Niet alleen 
eigenaar van de boekenzaak, Harm Jan 
Veenstra, was er blij mee, het gold ook Van 
Dort die het maar wat druk had. “Ik vond 
het hartstikke leuk om te doen en ook leuk 
was natuurlijk dat heel veel mensen het boek 
hebben gekocht. Hartelijk dank nog allemaal” 
De reden waarom ze ging signeren lag hem 
in het feit dat ze wat meer naamsbekendheid 
wilde krijgen. “Ik ben natuurlijk een 
onbekende schrijfster en heb op deze manier 
geprobeerd me ‘op de kaart te zetten’.”

Het boek gaat over de liefde en alles wat 
erbij hoort. Veel gevoelens worden erin 
beschreven: haar eigen, maar ook uit haar 
omgeving. Ze beschreef het zoveel mogelijk 
naar waarheid. Bewust, want de gevoelens 
die in het boek voorkomen zijn voor haar 
bekende, maar ook gevoelens die ze in haar 

omgeving heeft bespeurd. “Wanneer ik 
stukken in mijn boek teruglees en daar emotie 
bij voel dan weet ik dat ik het goed heb 
omschreven. Ik ben zelf in dat opzicht wel 
echt een gevoelsmens.”

Met het schrijven van het boek had ze een 
doel: een stukje ontspanning voor zichzelf 
creëren. Ze had het ook nodig, want schrijven 
helpt haar in haar herstelproces. “Ik zit in 
de ziektewet en het schrijven geeft me rust 
en ontspanning. Ook kan ik een deel van 
mijn emotie goed kwijt in de verhalen die ik 
schrijf.” Als kind schreef ze al graag en met 
het uitkomen van een boek kwam dan ook 
een droom van haar uit.  “Ik heb nu twee 
boeken geschreven. Mijn eerste boek 'Je 
liefde of je leven' verscheen in 2019. Mijn 
tweede boek 'Verliefd onder voorbehoud' 
is op 29 november officieel uitgekomen. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Jeugdhonk Lootuinen in Coevorden 
officieel geopend
Wethouder Steven Stegen verrichtte de opening

Jongeren die met elkaar de schouders eronder zetten om iets te kunnen realiseren is 
iets dat in de gemeente Coevorden ten zeerste wordt gewaardeerd. Een aantal deed 
dat het voorbije jaar om een jeugdhonk te realiseren. Niet zomaar een dus, want een 
die ze ook echt hebben verdiend: een gevolg van de burgerbergroting in de Coevorder 
woonwijk die als doel heeft dat er meer onderling contact en afstemming tussen 
buurtbewoners en tussen hen en de gemeente ontstaat. De opening vond op dinsdag 
3 december door wethouder Steven Stegen van de gemeente Coevorden plaats.

De burgerbegroting werd door de gemeente 
Coevorden in het leven geroepen om er een 
pilot mee te doen. De gemeenteraad stelde 
halverwege vorig jaar een bedrag van € 
50.000,- voor de woonwijk beschikbaar zodat 
de bewoners ervan er zinvolle dingen mee 
zouden kunnen doen. Men ging met elkaar 
overleggen en wist al gauw wat het eerste 
project zou worden: een jeugdhonk centraal 
in de wijk in MFC Ravelijn zodat de jeugd er 
iets te doen zou hebben.

Toen de kogel door de kerk was ging het 
allemaal erg snel: drie projecten werden 
bedacht: eerst het jeugdhonk en later twee 
andere projecten. Het potje is immers nog 
niet leeg en dus is daarvoor nog ruimte. De 
jongeren die met het jeugdhonk actief zijn 
begonnen afgelopen zomer om de ruimte in 
het pand in een gezellige ontmoetingsplek te 

veranderen. Hierin hadden ze de vrije hand. 
Het resultaat is een ruimte waarin banken 
staan om te ontspannen, maar ook een 
grote TV, een DJ-set en een pooltafel: veelal 
gebruikte spullen waardoor de jongeren ruim 
binnen het budget hebben kunnen blijven.

Stegen is erg trots op wat ze met elkaar 
hebben gerealiseerd. “Het is belangrijk dat 
jongeren elkaar kunnen opzoeken en kunnen 
chillen in een prettig en veilige omgeving. 
Ik ben heel benieuwd naar de volgende 
initiatieven die in Lootuinen worden 
bedacht." De gemeente Coevorden heeft 
gebiedsgericht werken, met haar inwoners, 
hoog in het vaandel staan. “Als deze proef 
een succes blijkt dan gaan we dit breder 
uitrollen over de gemeente.” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

IJsclub Hou Streek in Coevorden heeft zin 
in een prachtwinter

In Coevorden is schaatsen al meer dan een eeuw razend populair en kent de stad zelfs 
een ijsclub die maar liefst meer dan honderddertig jaar oud is. Op zondag 1 december 
jl. vierde IJsclub Hou Streek haar 132ste verjaardag en is men bij de club met de naam 
die ‘Houd je lijn vol’ betekent nog lang niet van plan ermee te stoppen. Sterker nog: 
men is springlevend en heeft zin in een ouderwetse winter.

Danny Kah
Bij Hou Streek hebben ze heel wat strenge 

winters meegemaakt. Die van 1963 
bijvoorbeeld, maar ook tal van andere 

mooie momenten die er zijn geweest. 
Herman Ameln uit Coevorden is bestuurslid 
van de ijsclub en was erbij toen in 1986 
een marathon op het Coevorder ijs werd 
georganiseerd. Kanonnen van weleer als Yep 
Kramer (de vader van Sven), de Zweedse 
topper Tomas Gustafson en Danny Kah uit 
Australië deden er onder meer aan mee. Op 
de wedstrijd die door Kah werd gewonnen 
kwamen heel veel mensen af.

Vrijwilligers
Tegenwoordig is zoiets volgens Ameln 
nog zelden op een ‘gewone baan’ als in 
Coevorden te realiseren. “Die wedstrijden 
worden vaak op de speciaal daarvoor 
geprepareerde banen verreden. Dan moet 
je denken aan Veenoord, Noordlaren en 
Haaksbergen, maar desondanks hebben 
wij hier heel veel schaatsplezier gehad 
en nog altijd.  Gelukkig hebben we de 
laatste jaren altijd wel een paar dagen ijs 
gehad. Dit is met name gerealiseerd door 
de inzet van onze enthousiaste groep 
vrijwilligers en bestuursleden.” Vrijwilligers 
doen heel veel voor Hou Streek. Zo is er 
iedere eerste woensdag van de maand een 
vrijwilligersmorgen. Er wordt dan onder 

meer grasgemaaid, het gebouw wordt zowel 
van binnen als buiten schoongemaakt en er 
vindt onderhoud aan het hekwerk plaats. 
Eens per twee jaar wordt het gebouw 
gebeitst. Ze worden dan ook vaak ‘beloond’. 
“Omdat we super blij zijn met onze 
vrijwilligersgroep houden we zo nu en een 
vrijwilligersbijeenkomst. Zonder hen zouden 
we immers niet kunnen bestaan.”

Veel donateurs
Bij Hou Streek is een stapje harder lopen 
nooit een probleem geweest en dat zal ook 
altijd zo blijven. Ameln weet nog goed dat 
‘het Scheuvelhuus’ er werd gerealiseerd: 
een nieuw onderkomen waardoor de club 
decennialang vooruit moet kunnen. “Een 
jaar of zes geleden hebben we door donatie 
van sponsoren en inzet van onze vrijwilligers 
een nieuw onderkomen kunnen realiseren. 
Wanneer er ijs is dan verkopen we koffie, 
thee, chocomelk en broodjes knakworst. 
Hiervan wordt volop gebruik van gemaakt 
en er wordt genoten.” De verkoop verloopt 
altijd erg goed en met een verhoogd 
donateursaantal van driehonderd levert het 
ook nog eens een paar centen op.
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Het bestuur met v.l.n.r. Johan Van Schie (secretaris), Johan Doevelaar (bestuurslid), Kees van Dijk 
(voorzitter), Herman Ameln (penningmeester) en Henk Jonker (bestuurslid).

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Loop mee op zondag 6 april 2025
Inschrijving 4 Mijl van Emmen is geopend 
met exclusieve aanbiedingen en nieuwe 
verrassingen
De inschrijving voor de 4 Mijl van Emmen opende op vrijdag 6 december jl. Onlangs 
heeft de organisatie nog een paar nieuwtjes bekend gemaakt.

Bestel het Limited Edition Running Shirt
Sinds vrijdag 6 december kunnen deelnemers 
het exclusieve Limited Edition running shirt 
bestellen, ontworpen in samenwerking met 
Intersport Bols Emmen en Voetbalinkoop. 
De eerste dagen krijg je maar liefst 60% 
korting, met een startprijs van slechts €9,99! 
Dit ademende shirt, dat trots de skyline van 
Emmen toont, is een must-have voor elke 
deelnemer en perfect voor toekomstige 
trainingsrondes.

Snel inschrijven wordt beloond
Schrijf je snel in voor de 4 Mijl van Emmen 
en maak kans op fantastische prijzen! De 
eerste prijs is een custom 4 Mijl-shirt voor 
50 gelukkige winnaars, terwijl de tweede prijs 
2x een €100 supermarkt bon is. Bovendien 
worden twee deelnemers beloond met een 
tegoedbon van €50 voor het 4 Mijl Festival. 
Schrijf je in vanaf aanstaande vrijdag 17:00 
uur en maak kans op deze mooie prijzen.

Sportverenigingen Competitie
Een speciale competitie is er voor 
sportverenigingen uit Emmen en omgeving. 
Stel een team van 10 sporters samen en strijd 
om te bepalen welke vereniging het snelst 
is. Het winnende team krijgt niet alleen de 
felbegeerde beker, maar ook een exclusief 
VIP-pakket voor een thuiswedstrijd bij FC 
Emmen.

Nieuw ontwerp medaille
Dit jaar krijgt de medaille van de 4 Mijl een 
prachtige update, met de skyline van Emmen 
en het logo van Peter van Dijk Projects. Elke 
deelnemer aan de 4 mijl, 8 mijl, business run 
(4mijl), Studiestad Emmen scholencompetitie 
(4 mijl), Kids Run 500/1000 meter of 
deelname aan de sportverenigingen 
competitie (4mijl) ontvangt deze unieke 
medaille als herinnering aan hun prestatie.

Business Run
Naast de 4 mijl, 8 mijl of deelname aan de 
Kids Run is het ook mogelijk om deel te 
nemen aan de Business Run (4 mijl) met je 
collega's. Binnen deze inschrijving biedt de 
organisatie extra een business clinic aan en 
bijvoorbeeld ook een drankje in de business 
area na afloop. Naast een prijsuitreiking voor 
snelste 3 teams.

Hardloop clinics 4 mijl
Daarnaast kunnen beginnende hardlopers 
voor de 4 mijl zich ook inschrijven voor de 
hardloop clinics van E.A.C. de Sperwers, 
die hen helpen optimaal voorbereid aan de 
start te verschijnen. De clinics starten vanaf 
13 februari 2024 waarna je 8 weken lang 
intensieve begeleiding krijgt en zelfs 3x per 
week kan trainen.

Bus transfer van Centrum naar Start
Een nieuwe toevoeging dit jaar: de bus 
transfer van het centrum naar de startlocatie 
voor de afstand 4 mijl. Dit is voor de 
komende editie automatisch inbegrepen 
bij je ticketprijs, vorig jaar was dit nog een 
apart product. Ondanks de toevoeging blijft 
het bedrag voor deelname aan de 4 mijl/ 
Business Run gelijk. De organisatie wil 
deelnemers stressvrij naar de start brengen en 
hierdoor een nog betere beleving bieden. En 
eenmaal aan de finish op het Raadhuisplein 
kun je na het bezoek aan het 4 mijl festival 
eenvoudig richting huis.

Inschrijven voor de 4 Mijl van Emmen
Met alle nieuwe toevoegingen, kortingen 
en prijzen is er geen betere tijd om je in 
te schrijven voor de 4 Mijl van Emmen. 
Zorg ervoor dat je er snel bij bent, want de 
inschrijving opende 6 december om 17:00 
uur. Ga voor meer informatie en inschrijven 
naar https://4mijlvanemmen.nl. Laat je 
inspireren en loop mee op zondag 6 april 
2025.

Vrijwilligerswerk met impact
Iets voor jou?

“Het vertrouwen winnen van iemand is misschien wel het mooiste aan dit werk,” 
vertelt Janneke, vrijwilliger bij het Vriendschappelijk Huisbezoek van Humanitas 
Coevorden. Met een achtergrond in de zorg en een passie voor het helpen van 
anderen, vond ze in dit vrijwilligerswerk een nieuwe manier om iets te betekenen. 
“Een paar uurtjes van je tijd kunnen al een wereld van verschil maken voor een 
ander.”

Als vrijwilliger biedt Janneke gezelschap en 
een luisterend oor aan mensen die behoefte 
hebben aan contact. Soms gaat ze samen 
wandelen, boodschappen doen of voert ze 
gewoon een goed gesprek. “Elke ontmoeting 
is anders. Het mooie is dat je kunt inspelen 
op wat iemand nodig heeft.”

Het werk brengt niet alleen vreugde aan de 
deelnemers, maar geeft Janneke zelf ook veel 

voldoening. “Het is fijn om iets terug te doen 
voor de maatschappij.”

Wil jij ook bijdragen? Humanitas Coevorden 
zoekt enthousiaste vrijwilligers, zowel 
uitvoerend, coördinerend als nieuwe 
bestuursleden. Meer weten? Kijk op onze 
website www.humanitas.nl/coevorden en 
ontdek wat jij kunt betekenen.

Duidelijke ‘nee’ tegen de huidige plannen 
aan de Looweg in Coevorden

Het ziet er nog vredig uit aan de Looweg 22 in Coevorden, maar als het aan Rabo 
SmartBuilds en Klaasje Weering, de eigenaresse van het pand, ligt niet. Er zijn 
immers grote plannen er 38 tot 58 flexwoningen met drie lagen te realiseren. Begin 
2026 zou het gereed moeten zijn, maar lang niet iedereen is het hiermee eens en dus 
werd de Belangengroep Looweg Coevorden opgericht.

Francois Brakels is lid van de groep en maakt 
zich ook namens de andere leden ernstige 
zorgen over de bouw en heeft veel bezwaren 
om de hoeveelheid woningen die men er wil 
bouwen. “Dit heeft grote consequenties voor 
de veiligheid, gezondheid en welzijn van de 
omgeving en invloed op de ecosystemen aan 
de Looweg 22 in Coevorden.”

Onlangs vond nog wel een inloopavond in 
Hotel Talens in Coevorden plaats zodat men 
vragen aan Rabo SmartBuilds die er samen 
met Daiwa en medewerkers van de gemeente 
Coevorden een presentatie hield kon stellen. 
Dat deden er velen en erna werden nog 
meer mensen lid van de belangengroep, want 
men is het verre van met de plannen eens. 
Wat heet: 96 procent van de mensen die 
rondom het pand wonen is tegen. Het zegt 

heel veel en dus geven ze niet op. Doel is dat 
de realisatie van de woningen in geen geval 
doorgaat.

“Als Belangengroep Looweg Coevorden 
hebben we er het volle vertrouwen in 
dat de Gemeente Coevorden naar een 
locatie in de gemeente zoekt en waarin alle 
belanghebbenden, de eigenaresse van de 
grond en het gebouw, Rabo SmartBuilds, 
Daiwa, Gemeente Coevorden en de bewoners 
van de omgeving van Looweg 22, Coevorden 
allen tevreden zijn. Woningnood is er en als 
Belangengroep Looweg Coevorden zijn wij 
niet tegen flexwoningen, maar wel tegen deze 
woningen op deze plek aan de Looweg 22 
in Coevorden.” (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

Foto: Esselien de Groot

Bij zaal Mulder te Hardenberg:
Stichting STAP organiseert dansavonden
In de maand december 2 dansavonden en in het nieuwe jaar 2025 gaan we ook verder 
met het organiseren van deze gezellige avonden met altijd live muziek die Stichting 
Stap organiseert bij zaal Mulder in Hardenberg.

Daarmee faciliteert STAP ook de muziek- 
en dansliefhebbers in de regio Ommen/
Emmen/Coevorden/Dedemsvaart/
Hoogeveen om op korte rijafstand een 
dansavond te kunnen bezoeken en de sfeer 
te proeven, te dansen, nieuwe mensen te 
ontmoeten en te genieten van de geweldige 
muziek van de top band WHEELS uit 
Enschede en de topband WAY BACK uit 
Enschede.

Ook voor regelmatige bezoekers van 
dansavonden van STAP in de andere regio 
voegt dit weer iets toe als het om ontmoeten 
gaat en het vinden van nieuwe danspartners. 
Want er zullen ongetwijfeld op deze avond 
weer veel nieuwe gezichten begroet kunnen 
worden. 

Zaterdag 28 december a.s. met live muziek 
van de band WAY BACK. Aanvang 20.00 
uur, zaal open vanaf 19.30 uur. Entree: €10,- 

2025: 11 januari nieuwjaarsbal met de band 
WHEELS. 25 januari live muziek met de 
band WAY BACK. Adres: Zaal Mulder 
Gramsbergerweg 68, Hardenberg.

Voor meer informatie: 
www.stichtingstapswingt.nl.  
Tel. 06 - 51 15 74 22. E-mail: estheny@
hotmail.com. Facebook: Dansen voor singles 
en paren. Facebook: stichting stap.
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Druk jaar voor Welkoop in Coevorden
Onderscheidend door service, kennis en kunde

Het was een druk jaar voor de Welkoop in Coevorden. ‘’We hebben ons zeker niet 
verveeld. Het was wat de drukte betreft enigszins vergelijkbaar met 2023’’, zegt 
Richard Klok, die zich een echte Welkoop man mag noemen. Voor hij in 2018 
neerstreek in Coevorden was hij namelijk actief voor de Welkoop vestigingen in 
Hoogeveen en Veendam. Als geen ander weet hij dus op welke vlakken Welkoop zich 
al jarenlang weer weet te onderscheiden.

Vijftien medewerkers
Klok is druk in de weer met kerstbomen. 
‘’Dat begint inderdaad steeds vroeger’’, zegt 
hij. ‘’De tijd dat gewacht wordt tot Sinterklaas 
geweest is, ligt ver achter ons. We hebben 
een prachtig aanbod kerstbomen en mensen 
kunnen hier tot en met 24 december een 
boom kopen. De bomen die overblijven, 
gaan waarschijnlijk weer naar de dierentuin. 
Olifanten zijn namelijk dol op kerstbomen’’, 
weet Klok, die er met zijn team van vijftien 
medewerkers alles aan doet om het de klant 
zo gemakkelijk mogelijk te maken. ‘’Zo 
bezorgen we kerstbomen en ook andere 
producten binnen het postcodegebied gratis 
bij de mensen thuis. 

We streven volledige klanttevredenheid 
na. Verder denk ik dat we ons echt 
onderscheiden door de kennis en kunde 
binnen het team. We werken hier met echte 
specialisten die op zo goed als alle vragen 

een antwoord hebben en mensen dus perfect 
verder kunnen helpen en adviseren.’’

Servicepunt Dier
Welkoop opende in 2024 het Servicepunt 
Dier. ‘’Mensen kunnen hier met hun puppy 
of kitten naar toe komen bijvoorbeeld voor 
de weegservice of voor voedingsadvies. 
Ook kun je de gezondheid laten checken. 
Voor een klein bedrag kun je je beestje 
ook de nagels laten knippen. Deze afdeling 
wordt gerund door Cindy en Marlies, ook 
weer twee echte specialisten op dit gebied’’, 
vertelt Klok. In 2024 werd ook een tuinkas 
in gebruik genomen. ‘’Daar kunnen mensen 
begin volgend jaar terecht voor vaste planten 
en perkgoed.’’ Klok is tevreden en heeft één 
ding helder voor ogen voor 2025. ‘’Dingen 
goed blijven doen, de service op peil houden 
en de klant tevredenstellen. Daar gaan we 
ook in het nieuwe jaar weer voor.’’ (StadsKrant 
Coevorden/Vincent Muskee)

Subsidie voor Gemeente Coevorden 
voor projecten in het kader van 80 jaar 
vrijheid
Provincie Drenthe verleent een incidentele subsidie aan vier projecten in het kader 
van de viering van 80 jaar vrijheid. Het gaat om projecten van Roestvrij Theater, 
Bevrijdingsfestival Assen, De Tamboer Hoogeveen en de gemeente Coevorden. Deze 
projecten vinden plaats in de bevrijdingsmaand in april 2025.
 
Deze maand start op 5 en 6 april 2025 
met de viering van de bevrijding van 
Coevorden. Hiervoor wordt de binnenstad 
van Coevorden eenmalig veranderd in een 
festivalterrein om de bevrijding te vieren. Dit 
op basis van de bevrijdingsfeesten in 1945, 
maar dan in een modern jasje. De gemeente 
Coevorden trekt voor de organisatie samen 
op met de provincie en ontvangt een subsidie 
van €50.000 voor dit evenement.
 
Eenzelfde bedrag wordt beschikbaar 
gesteld voor het Bevrijdingsfestival Assen 
dat in 2025 gaat uitpakken met een Plein 
van de Vrijheid en een vrijheidsmaaltijd 
organiseert voor tenminste duizend 
bezoekers. Daarnaast zijn er bijdragen voor 
twee locatietheaterprojecten. Het gaat om 
de voorstelling ‘Overbruggen’ van Roestvrij 
Theater en ‘Het dorp dat zweeg’ van De 
Tamboer in Hoogeveen. 
 
De voorstelling ‘Overbruggen’ wordt in 
april en mei 2025 in samenwerking met 
onder andere de gemeenten Westerveld en 
Midden-Drenthe, opgevoerd aan het water. 

Het is een jongerentheatervoorstelling waarin 
Roestvrij Theater de verbinding legt tussen de 
betekenis van vrijheid voor Drentse jongeren 
met een Nederlandse achtergrond en Drentse 
jongeren met een migratieachtergrond. 
Tijdens de voorstelling bouwen de acteurs 
letterlijk een brug tussen twee tribunes aan 
weerszijde van het water. In het verhaal 
verbinden zij de historische verhalen over 
de bevrijding van Drenthe aan de visie van 
jongeren nu.
 
‘Het dorp dat zweeg’ is een 
locatietheaterproject over Johannes Post, de 
verzetsheld uit het dorp Nieuwlande.  Het 
gaat om een samenwerkingsproject tussen 
onder andere Theater De Tamboer en 
het onderduikersmuseum in Nieuwlande. 
De voorstelling wordt opgevoerd in het 
weiland naast de voormalige woning van 
Johannes Post en in het weiland naast het 
gerestaureerde onderduikershol.
 
Roestvrij Theater krijgt voor ‘Overbruggen’ 
een bijdrage van €75.000 en De Tamboer  
€ 70.000 voor ‘Het dorp dat zweeg’.

Drenthe zet vakkennis van ondernemers 
centraal in Landbouwkoers 2040
Provincie Drenthe zet de vakkennis van ondernemers in de agrarische sector 
centraal en vertrouwt op de innovatiekracht van het gehele agrocluster. Dat staat in 
de Landbouwkoers 2040, die het college van Gedeputeerde Staten deze week heeft 
vastgesteld. Kringlooplandbouw met doelsturing, samenwerking in gebieden en 
innovatie zijn belangrijke pijlers.

Gedeputeerde Jisse Otter (landbouw): 
'Landbouw is en blijft belangrijk voor onze 
provincie. We willen de sector, die hard werkt 
aan verduurzaming en innovatie, met deze 
koers waardering en vertrouwen geven voor 
de toekomst. Wij gaan voor een beleid dat 
aansluit bij de werkelijkheid van de agrarisch 
ondernemer. Ze komen zelf meer aan het 
stuur om doelen te behalen.’

Landbouw in Drenthe
Samen met de natuurgebieden is de landbouw 
beeldbepalend voor de provincie. Ruim 
63% van de grond in de provincie is in 
gebruik voor landbouw. Daarnaast dragen 
de landbouw en verwante sectoren als de 
verwerkende industrie en dienstverlening 
ongeveer 10 procent bij aan het bruto 
binnenlands product van de provincie.

Landbouwkoers
De landbouwkoers Drenthe geeft richting 
aan een toekomstgerichte landbouw in 
2040. Een krachtige sector zorgt voor 
voedselzekerheid in Europa en draagt bij aan 
de opgaven voor natuur, water, klimaat en 
bodem. Voor de landbouw is het belangrijk 
om te verduurzamen, omdat zij de gevolgen 
merken van een veranderend klimaat. 
Weersextremen komen vaker voor. Daarmee 
staat de waterhoeveelheid en waterkwaliteit 
onder druk.

In de koers is veel aandacht voor 
kringlooplandbouw met de bodem als basis. 
Het gaat bijvoorbeeld om geschiktheid van 
de bodem voor verschillende teelten en het 
versterken van sectoren door samenwerking 
in onder andere gewasrotatie, meststoffen, 

eiwitbronnen en nieuwe teelten. De agrariër 
onderneemt zo in duurzame samenhang met 
de omgeving.

Vakkennis en doelsturing
Met vakkennis en doelsturing kunnen 
ondernemers hun bedrijfsvoering verbeteren 
op ‘kritische prestatie indicatoren’ 
(KPI’s). Denk aan het verminderen van 
stikstofuitstoot door minder ruw eiwit te 
voeren. Boeren kunnen met hun eigen kennis 
en ondernemerschap zo sturen op doelen. 
Innovatie is de sleutel om de opgaves te halen 
en daarom een pijler onder het Drentse en 
landelijke beleid.

Otter: ‘Wij denken dat ondernemers zo hun 
doelen kunnen halen voor de opgaven water, 
bodem en stikstof. Doelsturing en innovatie 
kunnen niet alle uitdagingen oplossen. 
Daarom gaan we ook aansluiten bij lopende 
initiatieven en projecten in onze gebieden.’

De landbouwkoers is samen met partners 
in de landbouwsector tot stand gekomen. 
Het is een belangrijke bouwsteen voor het 
nieuwe integrale programma in het landelijk 
gebied, voor de Omgevingsvisie en wordt 
verder uitgewerkt in een actualisatie van het 
uitvoeringsprogramma Toekomstgerichte 
landbouw.

De koers wordt in januari besproken 
in de Statencommissie en in februari 
besluitvormend behandeld in Provinciale 
Staten.

De landbouwkoers is te vinden op de website 
van de provincie Drenthe.

Alfred Hof startte met Radio Coevorden 
zijn eigen omroep
Wie in het verleden 
wel eens naar 
RADIONL luisterde, 
hoorde vast af en 
toe de vrolijke stem 
van Coevordenaar 
Alfred Hof. Het was 
naast zijn werk ook 
nog eens zijn lust 
en zijn leven en dus 
was het voor hem 
genieten met een 
wel heel grote letter 
‘g’. In dienst van was 
voor hem nooit een 
probleem, maar een 
eigen radiozender te 
hebben leek Hof het 
einde en dus maakte hij er werk van en zal vanaf het begin van het nieuwe jaar Radio 
Coevorden in de ether zijn.

Alfred Hof (foto) begon er eigenlijk twee jaar 
geleden al mee, maar destijds lukte het hem 
niet de omroep daadwerkelijk in de lucht te 
krijgen. “Toen kreeg ik bepaalde zaken niet 
rond. Dat is nu wél gelukt en daarom heb 
ik besloten nogmaals een poging te doen”, 
sprak de man die naast Dj ook technicus 
bij RADIONL was. Het is nog niet zeker 
wanneer hij daadwerkelijk zal beginnen, maar 
het moet ‘ergens in januari of februari zijn’. 
Radio Coevorden is dan via ‘de middengolf 
1224 kHz AM’ en online via www.
radiocoevorden.nl te beluisteren.

Hof is op dit moment druk bezig met de 
afronding van het project ‘eigen omroep’ en 
de installatie ervan. Momenteel is de website 
in aanbouw en wordt aan de programmering 
gewerkt. De inwoner van Coevorden is ervan 
overtuigd dat men straks een mooi, breed 
scala aan programma’s kan verwachten: 

“Het is de bedoeling dat we overdag 
luchtig gepresenteerde programma's gaan 
brengen, om de luisteraars in de gemeente 
te entertainen: leuke muziek afgewisseld 
met lokaal nieuws. In het weekend willen 
we ‘doelgroepprogramma's’ uitzenden, zoals 
verzoekjes, piratenmuziek, country, maar ook 
lokale of regionale Dj's die een leuke mix 
aanleveren (zaterdagavond). De zaterdag staat 
specifiek in het teken van jongeren.”

Een slogan is al bedacht: 'hét geluid van de 
ganse stad': radio specifiek voor de gemeente 
Coevorden. “We hebben een leuke gemeente 
en daar hoort een eigen radiostation gewoon 
bij.” Wie ook deel van Radio Coevorden 
wil gaan uitmaken kan dat doen via info@
radiocoevorden.nl. “We zijn nog op zoek 
naar mensen, zowel programmamakers 
als sponsoren, want het is duur genoeg.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Welkom bij Creative Dance Studio
De plek waar dans en plezier 
centraal staan!
Ben jij op zoek naar een plek waar je niet alleen je dansvaardigheden kunt 
ontwikkelen, maar ook jouw creativiteit de vrije loop kunt laten?  Dan is Creative 
Dance Studio de ideale plek voor jou! Gelegen vlak bij het EDS plein, biedt onze 
studio een breed scala aan danslessen voor alle leeftijden en niveaus. Of je nu een 
beginner bent die de eerste stappen zet op de dansvloer, of een ervaren danser die zijn 
techniek wil verfijnen – bij Creative Dance Studio vind je altijd de les die bij jou past.

Waarom kiezen voor Creative Dance 
Studio?
1. Professionele Docenten
Onze docenten zijn gepassioneerde dansers 
en ervaren instructeurs die hun kennis en 
liefde voor dans graag met jou delen. Ze 
begeleiden je met geduld en enthousiasme, 
zodat jij je talenten optimaal kunt 
ontwikkelen.

2. Divers Aanbod
Van volwassenen Dance work-out tot 
Dancekids, we bieden een gevarieerd 
lesaanbod voor zowel kinderen als 
volwassenen op regulier en wedstrijdniveau. 
Elke les is ontworpen om niet alleen je 
technische vaardigheden te verbeteren, 
maar ook je zelfvertrouwen en expressie te 
versterken. En dit alles waarbij plezier voorop 
staat.

3. Persoonlijke Aandacht
Bij Creative Dance Studio vinden we 
persoonlijke ontwikkeling erg belangrijk. 
We creëren een warme, uitnodigende sfeer 
waarin iedereen zich welkom voelt. Onze 
uitnodigende groepen zorgen ervoor dat 
elke leerling de aandacht krijgt die hij of zij 
verdient.

4. Bruiloften en personeelsfeestjes
We bieden ook op maat gemaakte bruiloft 
dansen en personeel workshops aan. Hierin 
bespreken we samen wat de mogelijkheden 
zijn zodat er altijd een eindproduct naar 
voren komt dat precies bij jou past!

5. Leuk en Gezellig
Dansen is niet alleen hard werken, maar 
vooral plezier maken! We organiseren 
regelmatig evenementen, optredens en 
workshops waar je je kunt presenteren en 

nieuwe vrienden kunt maken. Bij Creative 
Dance Studio draait alles om het plezier 
van het dansen en het ontwikkelen van een 
creatieve gemeenschap.

Voor Iedereen Wat Wils!
Onze lessen zijn toegankelijk voor iedereen, 
ongeacht je ervaring of leeftijd. Of je nu je 
eerste danspasjes zet of als gevorderde danser 
wilt doorbreken, je bent bij ons in goede 
handen. Voor kinderen bieden we speciale 
kinderlessen aan, die niet alleen de motoriek 
en coördinatie verbeteren, maar ook het 
gevoel van discipline en teamwork versterken. 
Volwassenen kunnen kiezen uit verschillende 
stijlen, variërend van energieke dansstijlen 
zoals hiphop of een lekkere dansende work-
out.

Proefles?
Twijfel je nog? Geen probleem! We bieden 
een gratis proefles aan voor nieuwe leden. Zo 
kun je eerst ontdekken welke les het beste bij 
jou past. We zijn ervan overtuigd dat je na 
één les al enthousiast zult zijn!

Wie is Nadine?
Nadine Keuter is de eigenaresse van Creative 
Dance Studio en geeft al meer dan 10 jaar 
verschillende danslessen aan jong en oud. 
Met haar ervaring is elke les een feestje en 
staat er altijd een fijne sfeer in de danszaal. In 
haar jongere jaren miste zij in de omgeving 
de uitdaging en kwaliteit in danslessen die 
elders in het land wel aangeboden worden 
en dat heeft haar aangezet om dit aan te 
bieden in Coevorden. Nadine is Cum Laude 
afgestudeerd aan de dansopleiding in Utrecht 
en runt nu met veel liefde en passie Creative 
Dance Studio.

Locatie & Contact
Creative Dance Studio is centraal gelegen, 
gemakkelijk bereikbaar met het openbaar 
vervoer en biedt ruime parkeermogelijkheden. 
Bezoek onze website voor meer informatie 
over het lesaanbod, rooster en tarieven. 
Of neem contact met ons op voor een 
vrijblijvend gesprek!

Dansen is niet alleen beweging, het is een 
manier van leven. Kom bij ons en ontdek wat 
het voor jou kan betekenen!

Creative Dance Studio
Parallelweg 40 Coevorden
www.creativedancestudio.nl
+31615173141

Coevorden moet toiletvriendelijker 
worden
Samenwerken is het devies
Het is een veelvoorkomend probleem en 
vooral in gebieden die vrij dichtbevolkt 
zijn: steden als Coevorden bijvoorbeeld. 
Elke dag lopen er veel mensen in het 
centrumgebied en als je er enige tijd 
vertoeft dan kan het voorkomen dat een 
wc-bezoek nodig is. Het is dan heel 
handig om ‘gauw even naar de wc te 
kunnen’, maar zo gemakkelijk als het 
gedacht en geschreven is, zo lastig is het 
vaak in de praktijk met als gevolg dat 
menigeen soms tijden bezig is om – soms 
met nul op rekest – een toilet te vinden. 
Dat moet anders als het aan Eddie van 
der Weide van Toegankelijk Coevorden 
ligt.

Van der Weide, ook lid van de politieke partij 
PvdA in Coevorden, maakt zich er samen met 
onder meer partijgenoot Albert Lubbelinkhof 
sterk voor de toiletvoorzieningen danig 
te verbeteren.  “Er zijn weinig openbare 
gelegenheden waar je snel even naar het 
toilet kunt, laat staan voor mensen met een 
beperking of een darm- of blaasziekte. Deze 
laatste groep is afhankelijk van een toilet om 
bijvoorbeeld een stomazakje te vervangen. 
Ook voor mensen in een rolstoel zijn er te 
weinig toegankelijke toiletten.”

Via de Hoge Nood App zou men toiletten 
moeten kunnen vinden, maar in de 
gemeente Coevorden is dat erg lastig, want 
op het openbaar toilet bij De Heeren van 
Coevorden na is er geen enkel openbaar 
toilet. Het is beperkt open, want alleen 
tijdens openingstijden kan degene met 
hoge nood er terecht. Dat is geen doen, 
vindt Van der Weide. “Door samenwerking 
met de ondernemers, horeca, dorpshuizen 
en sportaccommodaties kunnen we het 
probleem aanpakken. We willen hen 
stimuleren om mee te werken aan de 

zichtbaarheid van hun toiletten en eventueel 
met kleine aanpassingen geschikt maken voor 
bepaalde doelgroepen.” Ook voor toeristen 
zou het een uitkomst zijn, want het aantal 
ervan is stijgende.

Toegankelijk Coevorden hoopt dat ze succes 
heeft en blijft zich hiernaast ook inzetten
voor de toegankelijkheid van horeca en straat 
voor rolstoelers en blinden. De groep bestaat 
inmiddels uit ongeveer vijftien personen en is 
nog steeds groeiende. 

De onderwerpen van de deelnemers zijn 
divers en in korte tijd heeft men al heel wat 
voor elkaar weten te krijgen:
- Bij de Ganzenloop Coevorden deden ook
 enkele handbikers mee;
-  De Hoge Nood App in de raad van 
 gemeente Coevorden;
-  Een inclusie-agenda wordt opgesteld.
- Aandacht bij de Adviesraad Sociaal Domein 
 Coevorden.
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

v.l.n.r. Hilde Habing, André Mink en Albert 
Lubbelinkhof (allen van Toegankelijk Coevorden en 

betrokken bij onder meer De Hoge Nood App) 

Toneelgroep Zuud-oost in Theater Hofpoort
Een blijspel in drie bedrijven door 
Herman van der A
Op zaterdag 11 januari aanstaande 
voert Toneelgroep Zuud-oost "De 
Eerdbeienplukkers" op. De voorstelling 
begint dan om 20.30 uur en duurt 
ongeveer tot 22.00 uur.

Wat kunt u verwachten
Aardbeienkwekerij Jalving en Jalving is een 
familiebedrijf met Annie en haar zuster 
Albertje als eigenaar. De zussen hebben 
beide een zoon, Anne en Albert, die ook 
in het bedrijf werken. De zussen komen 
nauwelijks van het erf af en de zoons zoeken 
vijf avonden in de week met hun kameraad 
Johannes vertier in het dorpshuis. In het 
hoogseizoen hebben de Jalvings extra mensen 
aan het werk, maar voor het eerst komen 

er geen mannen; het UWV stuurt vrouwen 
voor het plukken van de oogst. Een hele 
nieuwe ervaring voor de zusters Jalving en al 
helemaal voor de beide zoons en Johannes!

Eindejaarswandeling langs historische 
locaties in Coevorden
Laat je op zaterdag 21 december meevoeren door de rijke geschiedenis van Coevorden 
tijdens de eindejaarswandeling! Je komt langs verschillende historische locaties, zoals 
o.a. stadscafé Vancouver en het Garnizoenshuys. Onder leiding van de stadsgidsen 
ontdek je de bijzondere verhalen van deze oude vestingstad. 

Historie en versnaperingen
Tijdens de wandeling van ongeveer 1,6 km 
geniet je niet alleen van de winterse sfeer 
en historische weetjes, maar word je ook 
getrakteerd op heerlijke versnaperingen. 

Praktische informatie
De wandeling start om 19.00 uur bij het 
Garnizoenshuys in Coevorden en duurt 
maximaal twee uur. De kosten zijn € 5,00 per 

persoon. Er is een beperkt aantal plekken 
beschikbaar, dus meld je snel aan!

Aanmelden
Aanmelden kan nog bij de Tourist 
Info Coevorden via 0524 – 52 51 50 of 
coevorden@toreco.nl. Kom jij ook genieten 
van een gezellige winteravond in Coevorden? 
We zien je graag op 21 december!
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“Scholing moet de kwaliteit bij spelers en 
trainers verbeteren”
FC Coevorden zet jeugdtrainers in
het nieuw

Topamateurvoetbal zie je in het Noorden van het land nog op slechts drie plekken: 
Assen, Harkema en Hoogeveen. Daar spelen de ACV, Harkemase Boys, Hoogeveen 
en HZVV op divisieniveau, al zegt dat ook weer niet alles. Hoogeveen en HZVV 
bijvoorbeeld, spelen dan wel vierde divisie, maar een klasse een wat chiquere naam 
geven wil natuurlijk nog niets zeggen over het niveau. In Coevorden kunnen de 
fijnproevers naar twee tweedeklassers (Raptim en Germanicus) en een vierdeklasser 
met CSVC. En dat is voor een plaats als Coevorden eigenlijk wat magertjes. Maar: er 
is hoop nu men binnen FC Coevorden de zaken nóg serieuzer aanpakt.

Levensader
Het niveau van het amateurvoetbal holt 
achteruit en bij veel clubs wordt niet meer 
geïnvesteerd in goede jeugdtrainers. De 
hoofdtrainer mag wat kosten, voor de rest 
moeten welwillende ouders het maar doen. 
Gelukkig vat men in Coevorden de koe wél 
bij de hoorns. Het samenwerkingsverband 
tussen Germanicus en CSVC – FC 
Coevorden dus - bestaat al sinds 2011, 
maar meer dan ooit groeit het besef dat het 
goed opleiden van spelers dé levensader 
van een goede amateurclub is en dé manier 
om hogerop te komen. Zeker als je geen 
suikeroom hebt die met een portemonnee vol 
geld de beste spelers van buurtclubs lokt.

Drie HJO’s
FC Coevorden is trots op de voortgang 
binnen het samenwerkingsverband, 
waar nogal wat veranderd is. Zo is het 
jeugdbestuur uit het organogram verdwenen 
om zo de lijnen korter te maken. Bovendien 
zijn er ondertussen drie HJO’s aangesteld 
en biedt de club haar trainers de gelegenheid 
om hun kennis te vergroten. ‘’We willen 
zowel spelers als trainers helpen in hun 
ontwikkeling. Op die manier moet de 
kwaliteit van zowel spelers als trainers 
omhooggaan’’, zegt Arno Offerman, die zijn 
taak als hoofdtrainer van CSVC combineert 
met de functie Hoofd Opleidingen, een 
functie die hij samen invult met Ruben Soppe 
en Richard Winter.

Nieuwe coachjas
Het was op zomaar een avond in december 
een drukte van belang op de velden en in 
de kantine van CSVC. Binnen zat een groep 
jeugdtrainers, buiten werd met een andere 
groep trainers getraind. ‘’De JVC-cursus 
wordt hier bij FC Coevorden gegeven. Dat 
is best een pittige cursus. Trainers moeten 
voor de cursus niet alleen het veld op, maar 
krijgen bijvoorbeeld ook huiswerk mee. 
Door scholing aan te bieden, gaat het niveau 
van onze trainers omhoog. En hoe beter de 
trainers, hoe groter de kans is dat spelers 
zich beter ontwikkelen’’, zegt Soppe. Dat FC 

Coevorden de trainers serieus neemt bleek 
ook uit het feit dat ze allemaal een nieuwe 
coachjas aangeboden kregen. Ook dat hoort 
bij de ontwikkeling van een volwaardige 
jeugdafdeling.

Betrokkenheid
‘’We willen continu investeren in de 
kwaliteit van de trainers en blijven werken 
aan de toekomst van club en spelers’’, 
zegt Soppe (35), die in het dagelijks leven 
zijn geld verdient met het begeleiden van 
sporttalenten. Soppe speelde bij Germanicus 
en VIOD Vaassen en hij houdt zich 
met name bezig met de structuur van de 
jeugdopleiding en het coördineren van 
activiteiten. De HJO’s zijn overigens zeer 
tevreden over de betrokkenheid binnen 
de club, iets dat door het aanbieden van 
met name de cursus alleen maar verder 
aangewakkerd wordt. Op dit moment is de 
extra aandacht die binnen FC Coevorden 
gegeven wordt aan spelers en trainers alleen 
nog maar terug te zien aan een licht groeiend 
aantal jongens en meisjes dat gaat voetballen. 
Over een aantal jaren zal moeten blijken of de 
tomeloze energie die door best veel mensen 
ingestoken wordt ook kwalitatief betere 
spelers oplevert.

Hoofdtrainer uit eigen gelederen
In tegenstelling tot veel andere clubs lijken 
de verantwoordelijken in Coevorden wel 
goed na te denken over het verbeteren van 
de jeugdopleiding. Bovendien kan de club 
in de toekomst op deze manier wellicht ook 
de eigen hoofdtrainers opleiden, iets dat 
wellicht met Nick Renting nu al het geval is. 
Renting trainde vorig seizoen met succes de 
JO17 en werd vanwege gebleken kwaliteiten 
doorgeschoven naar de JO19, die hij dus dit 
seizoen onder zijn hoede heeft. Daarnaast 
staat hij bij hoofdtrainer Erwin van Oosten 
op het veld als assistent-trainer. Zo maakt 
een ambitieuze trainer vanuit de club dus 
ook logische stappen op weg naar wellicht 
het hoofdtrainerschap van zijn eigen club. 
(Stadskrant Coevorden/Vincent Muskee)

Trainer Erwin van Oosten nog niet 
helemaal tevreden met prestaties 
Germanicus

Germanicus uit Coevorden bivakkeert in de middenmoot van de Tweede Klasse in het 
zondagvoetbal en dat is niet conform de plannen die men heeft. Ook trainer Erwin 
van Oosten, die er dit seizoen voor het eerst als hoofdtrainer fungeert, had er iets meer 
van gehoopt, maar weet dat het seizoen nog lang is en er dus nog van alles mogelijk 
is.

Daar waar bepaalde zaken tegenvallen, vallen 
er ook een aantal mee. Van Oosten merkt 
namelijk dat de spelers keihard willen werken 
hetgeen zijn vruchten heeft afgeworpen, want 
het team heeft stappen gemaakt. “Natuurlijk 
zouden we meer punten gehad willen hebben, 
maar na de winter gaan we proberen de 
huidige lijn door te zetten om zoveel mogelijk 
punten te behalen.”

Aan het spel van zijn team ligt het volgens 
Van Oosten niet, maar het leverde te weinig 
punten op. De punten komen straks mogelijk 
wel en dan kan Germanicus richting de top 
vier klimmen. Of er meer inzit? De inwoner 
van Emmer-Compascuum weet het niet. 
Zeker is wél dat het team mee moet doen in 

de top van deze klasse om over enige jaren 
de stap omhoog weer te maken. Daarbij is 
het volgens Van Oosten belangrijk een goede 
mix tussen ervaren en jonge spelers te vinden. 
“We willen proberen onze jonge talenten 
de komende seizoenen in te passen. Ze 
zullen echter geduld moeten hebben en hard 
moeten werken om die doelen te behalen.”

Erwin van Oosten is tevreden bij de 
geel-zwarten en zal er alles aan doen de 
toekomstdoelen te realiseren. “Ik zit op dit 
moment erg goed op mijn plek en geniet 
van alles wat er speelt binnen de club en 
probeer daarbij mijn steentje bij te dragen.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Links Erwin van Oosten met spelers van Germanicus. Foto: Bob Souisa

CSVC-trainer Arno Offerman gaat met 
CSVC uit Coevorden voor periodetitel

Voetbalvereniging CSVC uit Coevorden komt dit seizoen voor de tweede keer op rij in 
de zaterdag vierde klasse uit en bivakkeert er in de brede middenmoot. Na een matige 
start van de competitie kreeg men het bij de club weer op de rit en zit er volgens 
trainer Arno Offerman uit Coevorden nog meer in.

Goede periode
De 39-jarige oefenmeester wil namelijk met 
zijn team voor een periodetitel gaan en dat 
moet volgens hem ook tot de mogelijkheden 
behoren. “Gaandeweg de eerste seizoenshelft 

kwamen de patronen in de speelwijze 
terug en dit zien we in de resultaten terug. 
Gezien de sterke competitie ben ik blij dat 
de resultaten nu beginnen te komen. We 
zijn de tweede periode goed begonnen en 

hopen dit een vervolg te kunnen geven. Als 
de fitheid zo blijft is er zeker wat mogelijk, 
maar mag er geen enkel moment sprake van 
onderschatting zijn.”

Brede selectie
Of de tegenstander in het bekertoernooi, 
tweedeklasser en ‘grootmacht’ 
Noordscheschut, de Coevordenaren laatstelijk 
heeft onderschat? Offerman denkt van niet, 
want zag een sterk CSVC dat alles gaf om te 
winnen en mede dankzij man of the match, 
Jurriaan Veldhuis, de ‘Schutters’ uit het 
toernooi wipte. Offerman vond dat het team 
als geheel vooral goed werk liet zien. Groot 

voordeel is volgens hem ook de bredere 
selectie die er nu is. “Dit is fantastisch, omdat 
je met de juiste aantallen kunt trainen. Ook 
is dit weer wennen omdat je nu keuzes kunt 
maken op basis van tactiek en speelwijze 
en niet noodgedwongen maar neer moet 
zetten wat aanwezig is: een start van een 
cultuurverandering op voetbalgebied.

Hoewel CSVC inmiddels het bekertoernooi 
heeft verlaten kan het team van Offerman er 
vol trots op terugkijken, want van Staphorst 
verliezen is geen schande omdat dat team op 
landelijk niveau actief is. (StadsKrant Coevorden 
/ Gerry Grave)
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Nieuw elan voor bijna jarige  
Rugby Club Emmen (RCE)
“Rugby is echt een fantastische sport”

Nee, hij had zelf helemaal niets met rugby. Tot zijn zoon besloot voor die sport te 
kiezen en lid te worden van Rugby Club Emmen. Hij bezocht als betrokken ouder 
de algemene ledenvergadering, werd in eerste instantie jeugdcoördinator en niet veel 
later secretaris van de club. Zoals dat zo vaak gaat. Eilering is niet zomaar secretaris. 
Hij is een bezeten secretaris die niet van half werk houdt. Samen met een klein clubje 
andere fanatiekelingen wil hij zeker met de 40e verjaardag in het verschiet de club 
nieuw elan geven. ‘’Corona heeft wel wat gedaan. Het is zaak om meer mensen te 
interesseren voor de rugbysport. Want ik weet ondertussen één ding zeker: rugby is 
een fantastische sport’’, zegt Eilering.

Misverstanden
Rugby Club Emmen heeft 150 leden. Er 
is een eigen clubhuis, een bestuur en het 
seniorenteam speelt op een redelijk niveau. 
‘’Een prima club’’, zegt Eilering, die echter 
graag zou zien dat meer jeugd voor de 
rugbysport zou kiezen. ‘’Er bestaan best 
wat misverstanden over rugby. Zo durf 
ik te zeggen dat de sport voor kinderen 
minder blessuregevoelig is dan bijvoorbeeld 
voetbal. De sport wordt op een heel leuke 
manier geleerd. Eerst met alleen een touch 
en het pakken van een lintje. En zo ga je 
steeds een stap verder. Het respect voor 
tegenstanders is groot en rugby heeft 
een aantal rituelen. Een poortje maken 
voor een winnende tegenstander en de 
scheidsrechter na een wedstrijd bijvoorbeeld. 
In tegenstelling tot voetbal is er respect voor 
de arbitrage. Commentaar wordt gewoon niet 
geaccepteerd, mensen spreken elkaar daar 
ook op aan’’, weet Paul ondertussen uit eigen 
ervaring.

Ledenwerving
Het ledental is door corona teruggelopen. De 
club heeft ledenwerving dan ook als prioriteit 
gesteld. ‘’We hebben vanuit het Sportakkoord 
om subsidie en hulp gevraagd om leden 
te werven. We hebben echter nul op het 
rekest gekregen. Waarom? Weet ik niet. 
Op dat vlak vond ik de gemeente Emmen 
niet echt inspirerend. Het betekent echter 
wel dat we zelf meer aan de weg moeten 
timmeren. Dat doen we al met posters en 
stickers bijvoorbeeld. De gemeente heeft 
ons overigens wel geholpen met ons veld. 
Ons hoofdveld is na een feest behoorlijk 
beschadigd geraakt. Er is pas in augustus 
weer gras in gekomen en met dank aan de 
gemeente hebben we een ander veld tot onze 
beschikking gekregen. Daardoor kunnen 
we gebruik blijven maken van onze eigen 
kantine. We hebben dus een eigen clubhuis 
en delen de kleedkamers met Bed Rocks en 
de hockeyclub. Voor ons is het belangrijk 
dat we gebruik kunnen blijven maken van 
de kantine. Net als voetbalclubs zijn de 
inkomsten belangrijk voor ons’’, zegt Eilering.

Interesse uit Duitsland
‘’We moeten aan de slag. Bijvoorbeeld ook 
met de website, die nu gedateerd is. Die 

nodigt niet echt uit. Om jeugd te werven 
geven we clinics op basisscholen. Na die 
clinic laten we de materialen vaak bewust een 
week achter op school. Kunnen kinderen 
er nog eens naar kijken en mee spelen. Op 
die manier hopen we dat ze enthousiast 
raken en lid worden. Verder hebben we nu 
iemand die social media doet en hebben 
we drie nieuwe sponsoren aan ons weten te 
binden. Er gaat dus best veel goed, er kan 
ook nog best veel beter. Daar werken we 
aan. Volgend jaar bestaan we precies veertig 
jaar. Dan hopen we de zaken goed op orde 
te hebben en stappen te maken. We hebben 
zeker een regiofunctie.  Ook daar moeten 
we meer gebruik van maken. Dat is nu ook 
wel al zo, hoor. Er trainen bijvoorbeeld wel 
eens mensen uit Duitsland mee. Toch heb ik 
het gevoel dat we ons nog bekender moeten 
maken. Nog meer laten weten dat wij er zijn’’, 
zegt Eilering, die sinds zijn zoon voor rugby 
koos zelf ook verliefd geworden is op de 
sport. ‘’Ja, echt. Prachtige sport. Spannend 
ook en het is echt wel een populaire sport 
aan het worden. Naar 6 Nations kijken steeds 
meer mensen. Dat is ook voor ons natuurlijk 
een positieve ontwikkeling.’’

Verjaardag
In september 2025 bestaat RCE veertig 
jaar. Dat zal zeker gevierd worden. ‘’Zo 
zijn we bezig om een team uit Engeland 
deze kant op te krijgen en hebben we 
verschillende andere plannen.’’, zegt 
de secretaris van RCE, de club die ook 
jaarlijks tekent voor de organisatie van de 
Highland Games in Emmen.  ‘’Ik kan als 
betrokken vader iedereen de rugbysport en 
onze club van harte aanbevelen. Mijn zoon 
heeft de juiste keuze gemaakt. Normen en 
waarden zijn belangrijk binnen sport en 
club. Het is bovendien een inclusieve sport. 
Iedereen kan hier terecht. Echt iedereen. 
Rugby is bovendien geen dure sport. De 
contributie is laag en meer dan een bitje 
en voetbalschoenen heb je in principe niet 
nodig. Wij als club stellen tenues beschikbaar. 
Ook dat hebben we goed voor elkaar’’, zegt 
Eilering, inmiddels het bewijs dat je ook 
zonder achtergrond in een bepaalde sport een 
betrokken en uitstekende bestuurder kunt 
zijn. (StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Vond in de Ganzenstad plaats
Twirlteam Dynamix uit Coevorden 
‘vlamde’ op Provinciaal Kampioenschap

Het Coevorder Twirlteam Dynamix deed weer eens van zich spreken door op het 
provinciaal kampioenschap in eigen stad goed te presteren. Men tekende samen 
met de MGD (Muziekbond Groningen Drenthe) voor de organisatie van dit groots 
evenement dat op zaterdag 23 november jl. werd gehouden: een primeur voor de 
Coevorder vereniging.

Romy Veenstra is trainster van de twirlers en 
genoot van de primeur die haar vereniging 
meemaakte. Helemaal onbekend met 
het organiseren van wedstrijden is men 
overigens niet. “We hebben de organisatie 
van reguliere wedstrijden wel vaker gedaan in 
Coevorden, maar het ‘pk’ was voor ons voor 
het eerst. Het was echt geweldig om dit te 
organiseren en dat wij het zo goed deden is 
natuurlijk helemaal mooi. In feite kun je dit 
zien als de voorronde voor het Nederlands 
kampioenschap.”

Aan dat kampioenschap dat op zaterdag 
18 en zondag 19 januari a.s. in Almere zal 
worden georganiseerd doen niet minder 
dan 22 leden van Dynamix mee: een enorm 
aantal dat aan 23 disciplines mee zal doen: de 
zogenaamde ‘routines’. Ook het meedoen van 
een groot aantal deelnemers aan het ‘NK’ is 

niet zo raar in de Ganzenstad, maar het aantal 
deelnemers dat nu meedoet is behoorlijk. 
“Vorig jaar stonden we met zestien meiden 
op het ‘NK’ die in totaal elf routines 
lieten zien. Dit jaar is er dus meer dan een 
verdubbeling van het aantal routines.”

De reden van het succes kan Veenstra 
deels verklaren, want naast het feit dat uit 
Duitsland, grote delen van Drenthe en zelfs 
het oosten van Friesland leden komen is 
de groep meiden vooral erg fanatiek. “Ze 
zijn veel bezig met de sport en buiten de 
trainingen gaan ze ook naar workshops 
waardoor ze naast de reguliere lessen veel 
kunnen leren. Ik denk dat passie en plezier 
een mooie combinatie is om beter te kunnen 
worden in de sport.” (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)
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Airolube ICW Noord Wintercompetitie 
2024-2025 vond in Coevorden plaats

De Airolube ICW Noord Wintercompetitie 2024-2025 is een 
regelmatigheidsklassement voor veldrijders en mountainbikers dat al twee decennia 
wordt gehouden. Het bestaat uit enkele wedstrijden in de winterperiode. Op 1 
december jl. vonden de wedstrijden rondom de Klinkenvliersplas in Coevorden plaats. 
Gedurende de ochtend en middag was er volop fietsplezier voor jong en oud en werd 
er volle bak gereden.

De Coevorder Wielertourclub 1978 
(WTC’78) organiseerde de wedstrijden met 
heel veel plezier op een prachtige locatie waar 
bewust voor is gekozen, want ruimte genoeg, 
mogelijkheden te over om er een uitdagend 
parcours van te maken en op de grens van 
Drenthe en Overijssel zodat er veel mensen 
konden meedoen. Martin Grummel is 
bestuurslid van de vereniging en ook nauw bij 
de organisatie betrokken. Hij kijkt net als de 
andere organisatieleden op een zeer geslaagde 
dag terug. “Het ging echt fantastisch en de 
opkomst was met 157 deelnemers heel groot. 
Dit is wel een teken dat de wintercompetitie 
behoorlijk leeft.”

De wintercompetitie is ervoor om vooral het 
‘ouderwetse’ veldrijden in ere te houden en 
renners die in het noorden van het land willen 
crossen hiervoor de kans blijven houden. 
“Je zou maar naar Brabant moeten voor een 
wedstrijd van een uur. Niet iedereen heeft 
er zin in en tijd voor en dus is het mooi dat 
het hier in Coevorden kan. We hebben voor 
een prachtig parcours gezorgd en heel veel 
deelnemers waren er erg tevreden over. Dat 
doet ons erg goed.” Grummel is blij dat hij 
weer deel mocht uitmaken van de organisatie 
en genoot vooral van het talent van de 
toekomst. (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Foto: Ger Vos

Mare en Sil Wegdam uit Dalen zijn 
skitalenten

Veertien en acht jaar zijn ze: Sil en Mare Wegdam uit Dalen en echte liefhebbers van 
de skisport. Nederlanders en skiën? Jazeker, want broer en zus genieten van een echte 
on-Nederlandse wintersport en dus moeten ze met grote regelmaat naar de Alpen 
om er hun kunsten te vertonen. Ze zijn er nog goed in ook, want half november werd 
Mare tweede op het Nederlands kampioenschap in het Zuid-Limburgse Landgraaf 
waar men binnen kan skiën.

Bijzonder is het zeker wat het tweetal doet 
en dus zijn vader en moeder Marthijs en Arry 
Wegdam maar al te trots. Ooit besmetten 
ze hun kinderen met het skivirus dat ze 
nooit meer kwijtraakten en nu zitten ze 
‘eraan vast’. Erg vinden ze het allerminst 
om de heuvels van de Hondsrug te verruilen 
voor de Alpenreuzen in Oostenrijk waar de 
kinderen elk jaar ruim drie maanden zijn en 
er proberen steeds beter te worden. Zo zijn 
ze vaak in Hintertux op de gletsjer te vinden 
en doen ze aan wedstrijden in de buurt van 
Flachau mee.

Hoewel beiden echt talent hebben is het 
natuurlijk de vraag of ze de nieuwe Alberto 
Tomba of Lindsey Vonn worden. Het zou 
voor het gezin geweldig zijn, maar het plezier 
blijft vooropstaan. Vader Wegdam weet dat 

vanaf de leeftijd van zestien jaar pas echt 
te zien is hoe goed iemand is. “Dan doe je 
namelijk aan de zogenaamde FIS-wedstrijden 
mee en dan krijg je een goed beeld van waar 
je staat.”
 
Omdat Sil en Mare nog ‘gewoon’ naar 
school moeten zal er een leraar meegaan 
naar Oostenrijk om hen bij het huiswerk te 
begeleiden. Mare zit in groep 5 en maakt al 
haar huiswerk van school in het buitenland. 
Sil zit in 3 gymnasium en maakt huiswerk en 
toetsen in het buitenland. “Ik moet zeggen 
dat ik het ontzettend knap vind hoe hij het 
zo kan combineren. Leuk in zo’n team is ook 
dat ze veel structuur en discipline krijgen en 
dat is natuurlijk voor later ook altijd mooi.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave. Foto: 
Dianne Zandbergen)

Start bij Het Cultuurhuis
Warme Winterwandeling in Coevorden
Coevorden Co-Helpers en Rouwen & Vieren Coevorden houden zondag 22 december 
een Warme Winterwandeling.

De startlocatie is Het Cultuurhuis aan Kasteel 
3, U kunt starten tussen 12.30 en 14.30 uur.

De wandeling is ongeveer 2 kilometer lang en 
onderweg krijgt iedereen een versnapering.

Klaverjassen om vleesprijzen bij
vv Germanicus
Bij de voetbalvereniging Germanicus wordt op vrijdag 27 december een 
klaverjasmarathon gehouden worden. De kantine is geopend vanaf 9.30 uur, de 
klaverjasmarathon begint om 10.00 uur en duurt tot circa 16.30 uur.

Tussen de middag is er soep en broodjes voor 
de deelnemers. De inleg voor het toernooi is 
€ 6 en dit is inclusief de lunch. Aanmelden 

kan nog tot 24 december bij Herman Eulink, 
06-41 25 40 37, of Gienus Meijerink, 06 - 40 
96 01 00.

Voormalig trainer van Germanicus
Andre Mulder wordt hoofdtrainer van
FC Zuidwolde
Hij kan het toch niet laten. Andre Mulder wordt weer voetbaltrainer. Hij tekende 
onlangs een eenjarig contract bij derdeklasser FC Zuidwolde. Mulder stopte in 2022 
als trainer. Hij kreeg het te druk met zijn sportzaak in Nieuw-Amsterdam en was net 
opa geworden.  De afgelopen twee jaar zette hij zich achter de schermen wel in voor 
Twedo.

Assistent FC Emmen
Andre Mulder, 56 jaar inmiddels, heeft zijn 
sporen in de voetbalsport al lang en breed 
verdiend. Hij boekte vooral successen bij 
clubs als Gramsbergen, Germanicus, Dalen, 
HODO, SC Erica, FC Emmen (assistent 
van Joop Gall) en Noordscheschut. In 2022 
stopte hij, zijn laatste club was Germanicus. 
Mulder stopte ondertussen met de sportzaak 
en heeft dus weer meer tijd. FC Zuidwolde, 

een sleeping giant, zocht een trainer met 
ervaring die spelers beter kan maken. 
‘’Andre is bovendien een motivator en erg 
betrokken’’, zegt Sander Kroezen, bestuurslid 
technische zaken van de club die ontstond 
na het samengaan van ZZVV en Zuidwolde. 
FC Zuidwolde is ambitieus en wil zo snel 
mogelijk naar de tweede klasse. In Zuidwolde 
volgt Mulder Hans Slender op. (StadsKrant 
Coevorden/Vincent Muskee)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11

Bert Doldersum vertrekt bij Raptim
“Ik ben nooit langer dan drie jaar trainer van 
een club geweest”
Aan de uitstekende samenwerking tussen Raptim en trainer Bert Doldersum (55) 
komt na dit seizoen een einde. De trainer uit Borger is momenteel bezig aan zijn 
derde seizoen op sportpark Klinkenvlier. ‘’Ik ben nooit langer dan drie jaar trainer van 
een club geweest. Drie jaar is een mooie periode. Ik denk dat dit een wijs besluit is, 
hoewel de samenwerking met iedereen binnen de club nog steeds perfect verloopt’’, 
zegt Doldersum.

Goede beslissing
Drie weken geleden vond Doldersum het tijd 
voor een evaluatie met het bestuur. ‘’Daar 
hebben we elkaars standpunten gehoord 
en onze visie op de toekomst gedeeld.  Dat 
hebben we even laten bezinken en vervolgens 
hebben we vorige week samen beslist om 
het contract niet te verlengen. Je moet nu 
beslissen over een periode van anderhalf 
seizoen. Daar moet je gewoon heel goed 
over nadenken. Ik denk dat we samen de 
juiste beslissing genomen hebben’’, zegt 
Doldersum, die vorig seizoen met Raptim 
kampioen van de derde klasse werd. ‘’Het is 
wel de bedoeling dat ik als trainer actief blijf. 
Of er leuke clubs vrij zijn? Geen idee. Eerst 
maar eens Kerst vieren en dan zien we wel 
verder’’, zegt de voormalig oefenmeester van 
onder meer NKVV, Dalen en DZOH. Als 

voetballer maakte hij vooral furore bij de 
zondagtak van SV Borger.

Mooi fundament
Raptim doet het heel aardig in de tweede 
klasse. Na een wat lastige start, is de weg 
omhoog nadrukkelijk ingezet. ‘’En dat terwijl 
we al heel het seizoen standaard een speler 
of zes, zeven door blessures moeten missen. 
De jongens werken elke wedstrijd en op de 
training keihard en we raken steeds meer 
gewend aan het voetbal in de tweede klasse. 
Ik hoop dat er na de winterstop weer wat 
spelers aan kunnen haken en dat we in de 
tweede seizoenshelft een mooi fundament 
voor een succesvolle toekomst voor Raptim 
kunnen leggen. En wie weet kunnen we dit 
seizoen nog wel voor een verrassing zorgen.’’ 
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)
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ZOD-Zaalvoetbalcompetitie in de regio 
mooie buffer voor jeugdteams

De winterperiode is voor veel voetballers een bron van ergernis, maar de rasvoetballer 
kan zich er desondanks uitleven. Hij of zij met een zeer bedreven techniek kan zijn of 
haar kunsten dan in de zaal vertonen, maar dan moet er natuurlijk wél ruimte zijn om 
dat te etaleren. Die ruimte geeft de ZOD-zaalvoetbalcompetitie dergelijke, maar ook 
andere jeugdspelers die in de koude maanden een balletje willen trappen.

Nauwelijks aanbod
Sinds de winter van 2017/18 is dit al 
mogelijk, want toentertijd was er nauwelijks 
aanbod van zaalvoetbal in de wintermaanden. 
Reden voor Ron Bunskoek van de 
Schoonebeker voetbalvereniging SVV’04 
hier een einde aan te maken en het ZOD-
(Zuidoost-Drenthe) toernooi op poten te 
zetten. Het ontstond als volgt: “Door het 
ontbreken van wedstrijden werden onderling 
al enkele wedstrijden in de zaal georganiseerd. 
Steeds meer clubs en teams wilden hierbij 
aansluiten. Er is toen besloten om een 
groter toernooi te organiseren en het wat 
professioneler neer te zetten.”

Vijf zaterdagen
Van het een kwam het ander en het werd 
steeds groter; meer en meer verenigingen 
sloten aan en leverde op dat het ieder jaar 
weer heel wat leuke wedstrijden oplevert. 
SC Erica, vv Sweel, Raptim, FC Coevorden, 
NKVV/Protos, Dalen/DSC’65, Sleen, VIOS, 
KSC, Twedo, SVV'04, SJO SWB en SC Elim 
geven acte de présence. In de winterperiode 
wordt op vijf zaterdagen gespeeld. 

De teams worden ingedeeld in poules van vijf 
of zes teams. In deze poules spelen ze een 
volledige competitie waarvan de uitslagen en 
standen officieel worden bijgehouden. Het 
team dat bovenaan eindigt wordt kampioen 
en krijgt een beker. 

Competitie eerst ‘vol’
Dat de competitie echt een heel serieuze 
is blijkt wel uit het enorm aantal teams dat 
eraan meedoet: 123 in totaal in deze winter en 
er worden niet minder dan vijfhonderdzestig 
wedstrijden gespeeld. Dit is ook wel zo’n 
beetje ‘de max’, want het toernooi moet 
volgens de organisatie ook niet uit zijn 
voegen barsten. “Er zijn veel verzoeken van 
clubs om ook aan te sluiten. Dat houden we 
eigenlijk een beetje tegen omdat het toernooi 
dan te groot wordt en het teveel zal vragen 
van de organisatie om alles te regelen.”

Soepeltjes
De organisatie heeft het overigens al druk 
genoeg, want men zorgt voor de poule-
indelingen en de wedstrijdschema’s. “Doordat 
iedereen bekend is met het concept gaat het 
organiseren vaak erg soepel. Vaak spreken 
we één keer af om alles met de clubs even 
door te nemen. De verantwoordelijkheid 
voor de sporthal ligt bij de clubs zelf. Zij 
zorgen dat deze gereserveerd wordt en dat 
er een ordedienst ter plaatse is tijdens de 
wedstrijden.” 

De locaties waar dit jaar in gespeeld wordt 
zijn Broekveld in Sleen, Sporthal Dalen, De 
Brug in Elim, De Goorn in Oosterhesselen, 
De Kampen in Schoonebeek, Drostenhal in 
Coevorden, Sporthal Erica, De Ossehal in 
Nieuw-Schoonebeek, Sporthal Schoonoord, 
Swaneburg in Coevorden en de Sporthal 
Veenoord. (StadsKrant Coevorden/Gerry Grave)

Aangesloten bij Rotary Coevorden
Gert Lubbers uit Dalen zamelt 
statiegeldflesjes en -blikjes voor goed 
doel in

Gert Lubbers uit Dalen is ondernemer en aangesloten bij Rotary Coevorden dat 
zich voor goede doelen inzet. In dat kader zamelt hij statiegeldflesjes en -blikjes 
bij bedrijven in om ze in te leveren bij statiegeldautomaten van supermarkten. De 
opbrengst ervan komt uiteindelijk volledig ten goede aan goede doelen.

Lubbers bedacht het idee een half jaar 
geleden en zit op dit moment in de beginfase 
van zijn actie. Hoelang hij ermee doorgaat 
weet hij niet, maar feit is dat hij ervan geniet 
en vooral van het idee dat anderen straks 
nóg meer van de opbrengst kunnen genieten. 
Daar is het hem immers om te doen. “Ik haal 
op dit moment de flesjes en blikjes op van 
Schoonex (Kärcher Service) uit Coevorden 
en het is de bedoeling om deze ophaaldienst 
breder uit te kunnen zetten in de gemeente 
Emmen en Coevorden. De actie heeft geen 
eindtijd.”

Met Schoonex is één bedrijf genoemd, maar 
meerdere zijn uiteraard van harte welkom. 
Lubbers roept iedereen dan ook op zich 
te melden zodat hij bij meer bedrijven kan 
langsgaan om zijn actie nóg meer succes te 

kunnen laten opleveren. Bovendien levert 
het volgens de Dalenaar voor bedrijven ook 
voordelen op. “Bedrijven worden ontlast 
om van de statiegeldblikjes/-flesjes af te 
komen. We hopen dan ook dat bedrijven 
ons willen ondersteunen met het verstrekken 
van statiegeldflesjes/-blikjes of d.m.v. andere 
(financiële) ondersteuning zodat het bedrijf 
maatschappelijk betrokken onderneemt.”

Op dit moment loopt het geweldig, want 
er zijn al honderden euro’s opgehaald. 
Lubbers spreekt van een mooi initiatief 
in navolging van eerdere acties die Rotary 
Coevorden hield: de jaarlijkse fruitpersdag, 
het houthakproject en het ganzenborden. 
Het e-mailadres voor aanmelding: secretaris-
rotarycoevorden@outlook.com. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

 Kristien Croezen en Gert Lubbers van Rotary Coevorden

Vuurwerkboerderij in Dalerveen
“Het zijn drie prachtige dagen met alleen maar 
blije mensen”
Ruim twee jaar geleden gooiden de gebroeders Marco en Eric Mulder in Dalerveen 
het roer om. Mulder Dalerveen begon ooit als boerderij en melkveebedrijf, werd later 
toeleverancier van groen- en grondproducten en richt zich tegenwoordig vooral op 
recreatie: ze hebben inmiddels tien lodges gebouwd en gaan daar in 2025 mee verder. 
De huisjes staan op eigen grond in een adembenemende en unieke omgeving op een 
eigen recreatiepark: Weidzz. ‘’We gaan daar in 2025 mee verder waarbij we de focus 
meer leggen op wellness’’, vertelt Mulder.

Vuurwerkboerderij.com
Mulder Dalerveen is daarnaast bekend 
vanwege de verkoop van vuurwerk. Op 
1 december startte de online verkoop en 
de laatste drie dagen van het jaar zal het 
weer een drukke boel worden bij Mulder 
in Dalerveen. ‘’Drie geweldige dagen’’, zegt 
Mulder. ‘’Na drie dagen kun je amper nog op 
je benen staan, maar mensen zijn enthousiast 
en blij. De sfeer is uitgelaten, de mensen 
vrolijk. Dat zal dit jaar niet anders zijn’’, 
zegt Mulder. Over vuurwerk, de Mulders 
verkopen online via vuurwerkboerderij.com, 
hebben ze een uitgesproken mening. Zeker 
is dat de Mulders een belangrijke positie 
innemen als het gaat om de verkoop van 
vuurwerk. ‘’Vroeger zaten hier in de buurt 
wel tussen de tien en vijftien verkooppunten. 
Nu zijn dat er nog drie of vier. De regels zijn 
strenger geworden. Wil je daar aan voldoen, 
dan kost je dat veel geld. De situatie van nu 
is niet te vergelijken met die van vroeger. 
Vroeger verkocht elke fietsenzaak vuurwerk.’’

Compounds erg populair
In Dalerveen kan straks voor de 24e keer 
vuurwerk gekocht worden. ‘’Online zijn de 
eerste bestellingen al weer binnen. Toch 
komen de meeste mensen toch liever even 
langs om siervuurwerk te kopen. Compounds 
worden steeds populairder. Dat zijn grote 
dozen die je in één keer aansteekt. Wij 
hebben verschillende soorten van de beste 
leveranciers. Het is gemakkelijk, het geeft 
minder gedoe. En dat is wat de mensen 
tegenwoordig willen’’, zegt Mulder, die zich 
op kan winden over bepaalde verhalen die 
met vuurwerk te maken hebben. ‘’Voor de 
goede orde: in Nederland wordt alleen nog 
siervuurwerk verkocht. Knalvuurwerk is 
verboden. Mensen ergeren zich aan de harde 
knallen, dat is dus altijd illegaal vuurwerk 
waar wij als verkopers helemaal niets mee te 
maken hebben. Een verbod op vuurwerk? 
Ach, we klagen tegenwoordig echt overal 
over in ons land. Het gaat om een paar 
uurtjes per jaar. Kom op, zeg.’’

Veredelde Romeinse kaarsen
Vuurwerkboerderij.com is ook het adres 
voor carbid. ‘’We verkopen jaarlijks nog heel 
veel carbid. Ook dat zal minder worden, 
want de gemeente Coevorden hanteert in 
dit kader een uitsterfbeleid. Het wordt ook 
steeds moeilijker om van carbid schieten een 
feestje te maken. De regelgeving wordt steeds 
strenger. Als je iets wilt organiseren, krijg 
je een vuistdik boekwerk met regels mee’’, 
weet Mulder. ‘’En dan vergaat je de zin wel 
om nog iets te organiseren.’’Dat veel mensen 
nog steeds vuurwerk halen in Duitsland, is 
Mulder een doorn in het oog. ‘’Het goedkope 
Duitse vuurwerk dat men koopt bij de Lidl 
of de Aldi is zogenaamd discount vuurwerk. 
Speciaal gemaakt voor dit soort winkels. 
Wat je dan in feite koopt zijn veredelde 
Romeinse kaarsen. Met die wetenschap is het 

helemaal niet zo goedkoop hoor. Mensen 
denken of horen dat vuurwerk in Duitsland 
goedkoper is. Dat geldt echter niet voor 
kwaliteitsvuurwerk.’’

Beste merken
Natuurlijk preekt Mulder voor eigen parochie. 
‘’Nou ja, wij bieden het beste en leukste 
siervuurwerk voor een eerlijke prijs en van de 
beste merken. We selecteren het zorgvuldig 
en hier weet je wat je koopt. We hebben er 
in elk geval zin in. In drie dagen tijd moeten 
we alles zien te verkopen. Dat is elk jaar weer 
een mooie uitdaging.’’ De Vuurwerkboerderij 
is gevestigd aan de Hoofdstraat 110 in 
Dalerveen. Telefoon: 0524-52 48 42. Zie ook 
www.vuurwerkboerderij.com. (StadsKrant 
Coevorden/Vincent Muskee)
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Droom je ervan ooit de Big Five in het 
echt te zien... of te liggen op de idyllische 
bountystranden van Zanzibar...? 

Wabike & Deen Safaris is gespecialiseerd in het organiseren van Safaris in Tanzania 
op basis van jouw wensen. Een safari in Tanzania geeft onvergetelijke herinneringen, 
maar vraagt ook veel planning om het maximale uit je reis te halen. Je kan naar 
Tanzania gaan voor een zeer actieve safari, waar je elke dag op pad bent, van een 
bezoek aan de Serengeti, de Kilimanjaro, de Ngorongoro, lake Manyara, een hike 
op de Mount Meru of  Usambara en Pare Mountains, een mountainbike tour tot 
kanoën in de mooie meren die het land rijk is. Of  wil je een lekkere rustige safari met 
tussendoor dagen om bij te komen in een prachtige lodge. Maak het stijlvol af  met 
een lekker verblijf  bij de stranden van Zanzibar.

Tijdens onze safaris wordt alles voor je 
geregeld, van het arriveren tot vertrek uit 
Tanzania. Jullie safari wensen staan altijd 
voorop! We kijken samen wat voor parken 
jullie willen bezoeken, een actieve of  minder 
actieve safari, luxueuze overnachtingen of  
back-to-basic kamperen, etc. We bepalen 
samen het aantal dagen dat bij jullie past en 
welke seizoen het beste is om af  te reizen.
Als wij dit duidelijk hebben, dan schrijven wij 
een gepersonaliseerd reisvoorstel.

Jullie kunnen nog het één en ander aan dit 
voorstelveranderen mocht dat nodig zijn, alles

om ervoor te zorgen dat de reis helemaal past 
bij jullie eigen wensen. Neem gerust even 
vrijblijvend contact met ons op. We komen 
graag naar je toe om de safari wensen te 
bespreken. Maar je mag ook gerust bij ons 
komen om te kijken welke mogelijkheden 
Tanzania voor jullie biedt! Of  bel/mail ons 
met jullie wensen.

Paul & Inez | 0640299730 wendsafaris.nl 
info@wendsafaris.nl

Wij zijn in Januari ook te vinden
op de vakantiebeurs in Utrecht!

Maarten Hup van HEMA Coevorden en 
Nieuw-Amsterdam:
“HEMA is dé winkel voor de decembermaand”

Wie brengt er zeker in de decembermaand eigenlijk geen bezoek aan de HEMA? 
‘’Hoewel het heel het jaar door goed loopt, zijn we toch wel dé winkel voor de 
decembermaand’’, zegt Maarten Hup, eigenaar van de HEMA winkels in Coevorden, 
Nieuw-Amsterdam en Hoogeveen. ‘’Eigenlijk begint het al met Halloween. 
Vervolgens krijg je Sint Maarten, Sinterklaas en nu maken we ons op voor de Kerst. 
Logisch dat mensen juist hier hun cadeautjes kopen. We hebben alles. Voor jong en 
oud’’, zegt Hup.

Paplepel
De liefde voor de HEMA kreeg Hup er met 
de paplepel ingegoten. ‘’Mijn ouders zijn 
nog actief in Hoogeveen. Zij hebben hun 
liefde voor de HEMA aan mij doorgegeven. 
En ondertussen neem ik mijn kinderen ook 
al mee naar de winkels. HEMA zit in ons 
hart. Bij mijn ouders, bij mij en ook bij mijn 
vrouw. Zij doet de boekhouding en is dus 
ook nauw betrokken’’, vertelt Hup, die vijf 
jaar geleden in Coevorden begon. ‘’We zitten 
in winkelcentrum Gansehof. Drie jaar geleden 
hebben we de winkel naar de voorkant 
gehaald. We zaten ergens achterin. Dat is een 
juiste keuze geweest. Verder hebben we een 
HEMA keuken gerealiseerd. Terugkijkend 
mogen we tevreden zijn, zoals Coevorden 
ons toch al prima bevalt. Het is een stad met 
een rijke historie en met een kasteel middenin 
het centrum. Heel bijzonder’’, zegt de 
ondernemer, die de HEMA omschrijft als een 
‘winkel voor alledaags gebruik’.

Drie vestigingen
Hup verdeelt zijn tijd over de drie 
vestigingen. ‘’Ik probeer overal elke dag te 
zijn. Soms lang, soms kort. Ik controleer 
en stuur aan. Het draait echter niet om 
mij. We hebben uitstekend personeel en zij 
vormen het gezicht van onze winkels. Zij 
zijn het aanspreekpunt’’, vertelt Hup, die 
het huiskamergevoel dat HEMA zeker ook 
kenmerkt wil behouden. ‘’Mensen komen 
hier graag. Natuurlijk voor de producten die 
we aanbieden, maar ook vanwege de sfeer en 
het gevoel dat ze bij ons hebben.’’  HEMA 
onderscheidt zich op allerlei gebieden. 
Bijvoorbeeld met vers gebak. ‘’Mensen 
komen daar speciaal voor omdat ze weten dat 

ons gebak altijd vers is en ook omdat we veel 
verschillende soorten gebak aanbieden. En 
dan heb ik het nog niet eens over de smaak. 
Populair is ook fotogebak, voor een speciale 
gelegenheid. De mogelijkheden zijn ook wat 
dat betreft heel erg groot.’’

Huiskamergevoel
Hup is trots op zijn winkels. ‘’Het draait 
goed. Reden om tevreden achterover te 
leunen is dat echter niet. We blijven onze 
ogen en oren open houden en spelen in op 
trends. Verder willen we ons nadrukkelijker 
laten zien op de zakelijke markt. Mooi 
voorbeeld is wel onze koffie. We merken 
dat mensen die thuis HEMAkoffie drinken, 
dat steeds vaker ook op hun werk willen. 
Op dat vlak kunnen we nog terrein winnen’’, 
vertelt Hup, die vol lof is over de vestiging 
in Nieuw-Amsterdam en over het dorp zelf. 
‘’Ik vind Nieuw-Amsterdam uniek. Je vindt 
hier veel supermarkten en leuke winkels in 
het centrum. En je parkeert er nog gratis 
ook. Een uniek dorp als je het mij vraagt. 
Een vierde vestiging? Ach, de liefde voor 
de HEMA is groot. We zien wel wat de 
toekomst gaat brengen. HEMA is een sterk 
merk. Iedereen kent de HEMA. Om de 
producten, de service, het huiskamergevoel 
en de prijs-kwaliteitsverhouding. Ja, ik 
ben trots op het feit dat ik onderdeel mag 
uitmaken van de HEMA familie.’’

HEMA Coevorden is gevestigd in 
winkelcentrum Gansehof aan de Friesestraat 
122 in Coevorden. De vestiging in Nieuw-
Amsterdam vind je aan de Vaart Zuidzijde 
61. (StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Zwerfafval in Coevorden
Zwerfafval is afval dat mensen bewust of onbewust achterlaten op plekken waar het 
niet hoort. Dit kan bijvoorbeeld op straat zijn, maar ook in de natuur. Het zorgt voor 
vieze straten en trekt ongedierte aan. Zwerfafval is slecht voor natuur, dier en mens. 
Ook kost het veel geld om zwerfafval op te ruimen.

Wat kunt u doen?
Een zwerfafvalvrij Coevorden, dat willen we 
natuurlijk allemaal. Uw hulp is hard nodig! 
Door regelmatig zwerfafval op te ruimen of 
opschoonacties in de buurt te organiseren, 
kunt u anderen stimuleren hetzelfde te doen. 
U kunt hier materialen voor aanvragen bij de 
gemeente. Vraag een gratis afvalknijper aan 

om te lenen. U kunt ook bellen naar 14 0524 
of stuur een WhatsApp-bericht naar 06-23 12 
90 42.

Klacht of melding
Ziet u ergens zwerfafval liggen of bent u 
getuige van afvaldumping? Neem contact met 
ons op via 14 0524.
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Tanique Skincare in Coevorden
Vanaf oktober is er een Japanese 
Headspa geopend in hartje Coevorden 
Eigenaresse Tanja Manning heeft 
al meer dan 30 jaar ervaring in de 
schoonheidsbranche en heeft zich de 
afgelopen jaren gespecialiseerd als 
medisch schoonheidsspecialiste. 

Om cliënten nog beter van dienst te 
zijn, heeft ze zich gespecialiseerd in de 
huidverzorging uit het Oosten: Japanse 
hoofdhuidverzorging. Nu kunnen haar 
cliënten terecht voor een stralende huid en 
gezond haar. “Stralend haar begint bij een 
gezonde hoofdhuid", vertelt Tanja Manning. 
“Door de hoofdhuid te analyseren, weet ik 
precies welke producten ik kan gebruiken op 
de huid. Daarna gaan we de huid detoxen, 
masseren en stomen. Dat geeft je hoofdhuid 
een flinke boost.”

Een ongekende interesse in de huid heeft 
Tanja altijd gehad. “Ik weet hoeveel 
invloed huidproblemen kunnen hebben 
op het zelfvertrouwen van mensen. Het 
doet me goed om met de juiste producten 
en behandelingen deze huidproblemen te 
verminderen of zelfs te laten verdwijnen. 
Uiteindelijk gaan de mensen vanzelf weer 
stralen. Daar doe ik het allemaal voor.” Door 
diverse opleidingen is ze medisch specialist 
geworden en kan ze passende adviezen geven.

Ook wanneer je (nog) geen last hebt van 
hoofdhuidproblemen is deze Japanse 
Headspa behandeling een heerlijke ervaring, 
een diep reinigende en verzorgende headspa 
behandeling voorkomt verstoppingen in de 
hoofdhuid en is een ontspannen Spa ervaring. 
“Wat ik anders doe? Dat is toch wel het 
masseren van nek en schouders tijdens 

de behandeling. Daardoor ga je echt 
ontspannend de ruimte uit. Wil je tijdens de 
ontspannende hoofdbehandeling ook nog 
een huidverbeterende behandeling of fleeky 
wenkbrauwen? Ook dat kan. Zo ga je nog 
mooier de deur uit dan je binnenkwam.”

U vindt Tanique Skincare aan de 
Oosterstraat 18 in Coevorden. 
Tel. 06 - 19 48 64 77

Zie ook www.coevorden.nl/tarief-op-restafval
Tarief op restafval in gemeente 
Coevorden
Op 1 januari 2025 voert de gemeente Coevorden een tarief op restafval in. Hoeveel 
afvalstoffenheffing u straks betaalt hangt af van hoe vaak u restafval weggooit.

Door uw afval goed te scheiden, houdt 
u minder restafval over. Restafval wordt 
verbrand. Dit wordt steeds duurder. Die 

kosten berekenen we door aan onze 
inwoners. Afval scheiden is dus beter voor 
het milieu én voor uw portemonnee.

Frensenhoes in Meppen een bezoek meer 
dan waard
In Meppen staan een authentieke timmerwerkplaats en houtzagerij, het Frensenhoes. 
Hier geven vrijwilligers regelmatig demonstraties en worden mooie producten 
gemaakt, zoals insectenhotels, broodplanken, pizzaborden en traditionele bankjes. 
Deze ‘speelplaats voor gepensioneerde timmerlieden’ is absoluut een bezoek waard.

Het Frensenhoes is in 1916 als 
timmerwerkplaats gebouwd door Jan 
Frensen, boerenzoon in Meppen. Zijn zoon 
Jan Willem trad in zijn vaders voetsporen en 
zo is het Frensenhoes jarenlang dé plek waar 
houten meubels, maar ook lijkkisten werden 
gemaakt.

Om dit erfgoed te behouden heeft de 
weduwe van Jan Willem, mevrouw Frensen-
Kalk, de werkplaatsen ondergebracht in 
stichting Het Frensenhoes.

Je bent van harte welkom op de open 
middagen, waar de nog altijd werkende 
houtbewerkingsmachines en de houtzagerij 
worden gedemonstreerd. Uiteraard staat de 
koffie klaar en zijn er unieke cadeautjes en de 
speciale Frensenhoes-honing te koop. Voor 
groepen zijn er op afspraak rondleidingen, 
die uitgebreid kunnen worden met een 
wandeling door het prachtige dorp Meppen. 
Kijk voor meer informatie, prijzen en actuele 
openingstijden op www.frensenhoes.nl.

E-Rebel Coevorden voor een ideaal uitje
E-Rebel Coevorden verhuurt E-choppers/Bobbers (elektrische scooters) en 
Fatbikes (een lekker stoere elektrische fiets met dikke, brede banden). Deze 100% 
milieuvriendelijke activiteit is ideaal als onderdeel van een uitje met je bedrijf, 
vrienden of familie en ook zeer geschikt voor vrijgezellenfeestjes en tijdens een 
weekendje weg in Drenthe.

De E-chopper/Bobber heeft brede banden 
en comfortabele vering, waardoor je 
ontspannen achter het stuur zit, zonder 
uitstoot of lawaai. De E-choppers/Bobbers 
en Fatbikes hebben een actieradius van 
maximaal 60-80 km. Voor de E-choppers/
Bobbers heb je een brommer-, motor- of 
autorijbewijs nodig en een helm is verplicht. 

Met de Fatbike mag je zonder rijbewijs en 
vanaf 12 jaar op pad.

Voor het reserveren van grote groepen, 
personeelsfeesten, bedrijfsuitjes, 
vrijgezellenfeest of een familiefeest kun je 
kijken op hun website.

Ontdek Landgoed De Klencke
Aan de weg van Oosterhesselen naar Sleen vind je landgoed De Klencke, één van de 
oude havezathen van Drenthe. Het huis De Klencke wordt particulier bewoond en 
kun je niet bezoeken, maar de oude landgoedbossen zijn vrij toegankelijk.

Sommige eiken in het bos zijn inmiddels 
meer dan 300 jaar oud. Het landgoedbos 
hoort daarmee tot de oudste bossen van 
het Hondsruggebied. Op De Klencke 
maak je kennis met de kleinschaligheid 
van het esdorpenlandschap, zoals dat in 

het Hondsruggebied bijna verdwenen is. 
Ten westen van het bos liggen de akkers 
op de hooggelegen Klencker Esch. Aan de 
andere kant heb je de Klenckerlanden langs 
de Westerstroom. Het is echt een prachtig 
wandelgebied.

ReadShop is een begrip in Coevorden
The ReadShop is het adres voor boeken, tijdschriften, wenskaarten, kantoorartikelen 
en cadeaukaarten. Ook is er een pakketpunt van PostNL aanwezig.

Al ruim 15 jaar is The ReadShop een begrip 
in Coevorden en sinds 2017 gevestigd aan 
de Friesestraat 26. Als een artikel niet op 

voorraad is, zorgen ze dat het snel besteld 
wordt. Zo willen ze, met hart voor de stad, 
lokaal kopen stimuleren.

In Dalerveen
Vleesvee- en Zoogkoeienbedrijf De Til
Vleesvee- en Zoogkoeienbedrijf De Til in Dalerveen wordt gerund door, hoe ze 
zichzelf noemen, recycle-boeren. Ze houden van hun dieren en de natuur om hen 
heen. Zo lopen de kalfjes tot vijf maanden bij hun moeder en gebruiken ze zo weinig 
mogelijk antibiotica. Alles wat de koe eet komt terug op eigen land. Het vee heeft tijd 
van leven en dat zie en dat proef je.

In de winkel verkopen ze naast hun eigen 
vlees ook kip, zuivel, eieren, tokkelroom 
en andere producten uit de directe regio. 

Wil je de boerderij een keer met eigen ogen 
bekijken? Neem dan contact op voor een 
rondleiding. www.rundvlees.nu

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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De groeiambities van Alleeninkt.nl

Veel meer dan alleen printerinkt

Het is een beetje een jongensboek. Nick van Klinken en Daniel Keute die op heel jonge leeftijd een 
bedrijfje beginnen. Dat bedrijfje doet het goed. Er moet al snel verhuisd worden, het aantal werknemers 
groeit, het aanbod wordt steeds breder én wordt achter de schermen gewerkt aan de realisatie van 
uitbreiding van het huidige bedrijfspand in Coevorden.  Het is in de notendop het verhaal van 
Alleeninkt.nl, ondertussen één van de grootste aanbieders van eerst vooral inktcartridges en toners 
maar ondertussen ook voor tal van aanverwante producten als printers, labels en kantoorartikelen. 
‘Tegenwoordig koop je bij ons ook een nietmachine’’, zegt Nick van Klinken. En ondertussen is het 
bedrijfje dus een groot en bloeiend bedrijf geworden.

Groei
‘’We zijn begonnen met een lege webshop. Gewoon, 
om te kijken hoe dat precies werkt. We hadden dus nog 
niets om te verkopen. Daniel kwam met de suggestie 
om iets met cartridges te gaan doen en ondertussen 
verbaasde mijn vader zich ook over de verschillende 
aanbieders en prijzen op het gebied van printerinkt. We 
zijn ons er vervolgens in gaan verdiepen, hebben elk 
tweehonderd euro geïnvesteerd en zo is Alleeninkt.nl 
ontstaan. En ondertussen werken hier 23 mensen’’’, zegt 
Van Klinken (32), die in eerste instantie met het bedrijf 
gevestigd was in Hardenberg. ‘’We hebben dit pand in 
Coevorden eerst gehuurd en een jaar geleden geleden 
hebben we het gekocht. Dat was wel tekenend voor de 
groei die we doorgemaakt hebben.’’

Stofzakkie.nl en led-lampen
Ondertussen weten mensen Alleeninkt.nl goed te 
vinden. ‘’Wij doen vooral zaken met particulieren en 
kleinere bedrijven. We zijn een goedkoop adres en 
leveren snel. Waar Daniel en ik vooral heel erg trots 
op zijn is dat het bedrijf aan het veranderen is. Er 
wordt meegedacht, we hebben een team van betrokken 
medewerkers om ons heen en het bedrijf draait gewoon 
door als wij er een keer niet zijn. We maken echt 
stappen en worden volwassen. Sinds anderhalf jaar 
focussen we ons ook op Stofzakkie.nl. Daar bestel 
je stofzuigerzakken, filters en heel veel aanverwante 
artikelen. En ondertussen koop je bij ons ook led-

lampen. Dat idee kwam vanuit het team. De gedachte er 
achter is even simpel als geniaal: mensen die printerinkt 
nodig hebben, hebben vast ook een lamp thuis. We 
krijgen veel bezoekers op Alleeninkt.nl en verwijzen die 
mensen natuurlijk graag door naar Stofzakkie.nl waar 
goedkope stofzuigerzakken en nog veel meer te koop is. 
We zijn ondertussen veel meer dan alleen printerinkt.’’

Inpakkers
Bij Alleeninkt.nl werken zoals gezegd 23 mensen. 
‘’Veel jeugd ook, al wordt het steeds lastiger om jonge 
inpakkers te vinden. We zijn eigenlijk altijd wel op zoek 
en kunnen vaak wel goede inpakkers gebruiken. Ben 
je op zoek naar een leuke bijbaan, laat het ons weten. 
Ondertussen hebben we inpakkers die hier al jarenlang 
werken en ook ons kantoorpersoneel is honkvast. Onze 
rol is natuurlijk heel erg veranderd. Daar hebben we aan 
moeten wennen.  Waar we ook aan moeten wennen is 
de snelheid. Als we vroeger iets in ons hoofd hadden, 
dan gingen we er meteen mee aan de slag. Dezelfde dag 
nog. Dat kan tegenwoordig gewoon niet meer’’, zegt de 
ondernemer uit Hardenberg.

Uitbreiden
‘’We hebben nog best veel ideeën. We gaan echter stap 
voor stap. En ondertussen mogen we inderdaad best 
trots zijn op wat we hier neergezet hebben. We hebben 
zeker de ambitie om te groeien en willen ons pand graag 
uitbreiden. Dat heeft zeker ook te maken met het succes 

van Stofzakkie.nl. Die webshop gaat heel goed. Ten 
opzichte van een jaar eerder is Stofzakkie.nl met meer 
dan honderd procent gegroeid. De bedoeling is dat we 
steeds meer producten aan gaan bieden. En dus hebben 
we ook meer ruimte nodig’’, zegt Nick..

Actief
‘’Waar begin je aan? Over tien jaar print toch niemand 
meer? Dat soort opmerkingen hoorden we toen we 
Alleeninkt.nl begonnen. Ik kan je melden dat er nog 
steeds volop geprint wordt, al wordt het wel iets minder. 
Je ziet dat mensen als de nood aan de man komt toch 
weer terugvallen op papier en printers. Wij merken nog 
niet dat er veel minder geprint wordt, omdat wij vooral 
particulieren en kleinere bedrijven bedienen. Bij de 
grotere bedrijven wordt geprobeerd om papierloos te 
werken. Werk je vooral met grotere bedrijven dan zul je 
ongetwijfeld wel merken dat er minder geprint wordt. 
En met Stofzakkie.nl hebben wij al proactief gehandeld.  
Je moet als ondernemer steeds scherp en actief blijven 
en anticiperen in plaats van reageren.’’

Reclame
Van Klinken sluit af met bijzonder verhaal. ‘’In onze 
wereld geldt 123inkt.nl als de grootste van Nederland. 
Dat bedrijf timmert aan de weg, zeker als het gaat om 
shirtsponsoring van voetbalclubs. De jeugd van FC 
Coevorden loopt sinds enige tijd in shirts met 123inkt.
nl op de borst. Veel van de jongens die hier werken, 
voetballen ook. In de week dragen ze dus onze kleding 
met Alleeninkt.nl  en in het weekend maken ze via hun 
voetbalshirt reclame voor 123inkt.nl. Best bijzonder, 
toch?’’

Alleeninkt.nl is gevestigd aan het Modem 20A in 
Coevorden. Telefoon: 085-2736966. Zie ook www.
alleeninkt.nl. (Stadskrant Coevorden/Vincent Muskee)
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Harjan Sibon (links) van P31 en klantmanager Kornelis 
Snoeijing van de gemeente Coevorden

Van afstand tot arbeidsmarkt naar kansen: hoe 
P31 in Coevorden levens verandert
De gemeente Coevorden heeft sinds dit najaar een 
(hernieuwde) overeenkomst getekend met P31. Dit 
Coevorder bedrijf, gevestigd aan de Eendrachtstraat 
2, helpt mensen met een (verre) afstand tot de 
arbeidsmarkt binnen een jaar naar regulier werk 
of  ander doel. Op een laagdrempelige manier. Op 
het eigen tempo van de deelnemers en met niet één 
kans, maar meerdere indien nodig. De resultaten 
zijn veelbelovend. 

De samenwerking met de gemeente 
zorgt voor instroom bij P31. Niet 
voor niets is eigenaar Harjan Sibon 
blij dat de handtekening is gezet. 
De gemeente op haar beurt is ook 
blij, want P31 is een plek die veel 
kan betekenen voor mensen die 
zijn aangewezen op ondersteuning 
vanuit de Participatiewet. Juist deze 
plek kan hen helpen om te re-
integreren op de arbeidsmarkt. Met 
als uiteindelijk doel dat zij betaald 
werk kunnen vinden en zelfstandig 
in hun eigen onderhoud kunnen 
voorzien. Maar het is ook een plek 
die kan helpen vanuit de Nieuwe 
Wet Inburgering. 

Op dit moment werken er bijna 20 
personen bij P31. De samenstelling 
van de groep is divers: man, vrouw, 
allochtoon, autochtoon, jong en wat 
ouder. Ook de werkzaamheden zijn 
uiteenlopend, waaronder inpakwerk 
voor een webshop, auto’s poetsen 
en was- en strijkservice. Maar er 
is veel meer mogelijk. Denk aan 
logistieke taken en werk op het 
gebied van multimedia. 

Ontwikkelplan
Voor elke deelnemer wordt 
een ontwikkelplan opgesteld. 
Een jobcoach kijkt of  de 
ontwikkeldoelen worden behaald. 
“Het gaat vaak om vaardigheden 
die voor anderen eenvoudig lijken. 
Denk aan überhaupt uit bed 
komen, op tijd op je werk komen, 
met collega’s samenwerken, een 
lunchpakketje maken en meenemen, 
op vaste tijden eten, een netwerk 
opbouwen. Maar we kijken ook 
waar hun talent zit, dat soms nog 
onontdekt is”, legt Harjan uit. 
Eerlijk vertelt hij ook: “De stap 
van 0 naar 100 is te groot, maar 
wij hopen zeker op 50 of  60 uit te 
komen.” 

Kornelis Snoeijing is vanuit de 
gemeente klantmanager van P31 
en aangeschoven bij het gesprek. 
Hij vult aan: “Het mooie is dat 
deelnemers ook van elkaar leren. Ze 
helpen elkaar. Er ontstaan daardoor 
ook vriendschappen.” 

Er zijn via de gemeente 
verschillende trajecten mogelijk. 
Het traject bij P31 is daar één van. 
Kornelis legt uit: “Het mooie aan 
dit traject is de flexibiliteit. Lukt 
het bijvoorbeeld op maandag door 
omstandigheden niet om te komen, 
dan biedt dinsdag een nieuwe kans. 
Deelnemers mogen hier ook fouten 
maken. Er is altijd een tweede, 
derde of  vierde kans.” Harjan 
vervolgt: “Ze zijn eerder nogal eens 
teleurgesteld door werkgevers. Ze 
hebben al te vaak het deksel op de 
neus gekregen.” 

Klein beginnen
Het idee is dat op het moment 
dat iemand 24 uur per week kan 
werken, hij of  zij voldoende kan 
verdienen om uit de bijstand te 
komen. De deelnemers bij P31 
worden voorbereid op die stap. “We 
beginnen klein, bijvoorbeeld twee 

keer 3 uur per 
dag. We bouwen 
het langzaam 
uit naar meer. 
Bij P31 wordt 
niet gekeken 
naar belemmeringen, maar naar 
mogelijkheden. En soms lukt het 
ook gewoon niet en is er meer 
nodig. Dan wordt bijvoorbeeld 
GGZ of  verslavingszorg 
ingeschakeld. Daar komen 
wij dankzij P31 achter”, legt 
Kornelis uit. De sociaal betrokken 
ondernemer vult aan: “Tegelijkertijd 
leren ze hier veel. Want we rekken 
de vaardigheden wel elke dag een 
beetje op. We dagen ze uit.”

Impact
Terug naar het begin. Harjan is 
in april 2021 gestart met P31. De 
eerste werkzaamheden werden 
uitgevoerd in een loods aan de 
Parallelweg 31 in Coevorden. Het 
ging toen nog voornamelijk om 
het sorteren van transportpallets. 
Maar al snel volgde de opdracht om 
ook pallets van 1.80 bij 1.80 meter 
te gaan maken. “Ik kon die alleen 
niet tillen. Ik heb een achtergrond 
in het begeleiden van mensen naar 
de arbeidsmarkt, zo heb ik onder 
andere als jobcoach gewerkt. Ik 
besloot opnieuw daarmee aan 
de slag te gaan. Hoe mooi is het 
als je geld kunt verdienen, maar 
tegelijkertijd vooral impact kunt 
hebben op het leven van anderen.”

Het begon met het aanbieden 
van een werkstage. Er bleek 
voldoende werk te zijn én daarom 
ook ruimte voor meer mensen. 
De werkzaamheden werden 
uitgebreid met het bouwen van 
tuinschuttingen en inpakwerk. 

Nieuwe locatie
Van een plek waar het 
oorspronkelijk alleen ging om 
het verhandelen van producten, 
was P31 steeds meer een plek 
geworden waar mensen zichzelf  
kunnen ontwikkelen. Als mens 
én als werknemer. Daar hoorde 
een nieuwe locatie bij. Sinds 
1 juni is P31 gevestigd aan de 
Eendrachtstraat 2. Een voor 
Coevorden karakteristiek pand, 
destijds van ijzerwarenhandel 
Hommo Koster, dat jarenlang 
leeg stond. De locatie heeft 
een metamorfose ondergaan 
en oogt gezellig, als een soort 
grote huiskamer. Met op de 
bovenverdieping zelfs een 
openhaard. Een bewuste keuze. 
“Het inpakwerk dat we hier doen 
is vergelijkbaar met het thuiswerk 
van vroeger. Toen werd vaak met 
het hele gezin inpakwerk gedaan. 
Gewoon in de woonkamer. Dat 
woonkamergevoel wilden wij hier 
ook creëren. Het maakt de drempel 
om hiernaartoe te komen lager. Het 
is hier gezellig. En dat is belangrijk, 
want de doelgroep die hier komt 
is een groep die geactiveerd moet 
worden. Als je de omgeving leuk 
maakt, gaat dat gemakkelijker.”

Daginvulling
Er zijn inmiddels meerdere 
succesverhalen. Zoals 
van een jongen die door 
gezondheidsproblemen begonnen 
is bij P31, maar nu een HBO-
opleiding volgt. 

En ook met Magdalena Grander 
en André Kruger gaat het de goede 
kant op. De 26-jarige André is ruim 
een jaar geleden begonnen bij P31. 
Via de klantmanager is hij hier 
terechtgekomen voor daginvulling 
omdat hij kampte met mentale 
problemen. Met een grote lach 
op zijn gezicht vertelt hij: “Ik ben 
heel blij met deze plek. We helpen 
elkaar allemaal. Dat geeft een 
goed gevoel.” André startte met 
het maken van pallets, maar zijn 
werkzaamheden zijn uitgebreid. 
“Iedereen heeft een persoonlijk 
doel. Ik hoop weer te kunnen gaan 
werken. Het ziet er goed uit, want 
ik zit al op 24 uur. Voor mij is het 
belangrijk dat ik niet te veel prikkels 
krijg. Ook als ik mij niet lekker 
voel, probeer ik toch hier naartoe te 
komen.” Gedreven zegt hij: “Ik wil 
het volhouden.” 

Nederlandse taal leren
Magdalena (50) komt oorspronkelijk 
uit Polen. Haar werk bij P31 helpt 
haar alleen al de Nederlandse taal 
te leren. Magdalena doet vooral 
inpakwerk bij P31. “Ik ben lange 
tijd thuis geweest. Dat was moeilijk. 
Het is hier fijn. De mensen zijn 
aardig.” Ze hoopt over niet al te 
lange tijd de overstap te kunnen 
maken naar een reguliere baan. 
“Wat ik zoek? Productie- of  
inpakwerk.” 

Ook voor André komt het einde 
bij P31 in zicht. Hij geeft toe dat 
best spannend te vinden, maar 
is optimistisch. “Wat voor een 
werk ik zoek? Productiewerk of  
magazijnbeheer.” Ondertussen wijst 
hij naar graffiti op de muur langs de 
trap naar de eerste verdieping. In 
grote letters staat er: GROEI. En 
dat is precies waar het om gaat bij 
P31. 

Lokale opdrachtgevers
De werkzaamheden die nu worden 
uitgevoerd zijn voornamelijk van 
lokale opdrachtgevers. Een aantal 
ondernemers uit Coevorden weet 
P31 gelukkig te vinden, maar het 
zou volgens Harjan mooi zijn als 
dat aantal groeit. Waar Harjan van 
droomt? “Dat P31 voor mensen 
dé plek is waar ze terechtkunnen 
om aan zichzelf  te werken. Een 
plek voor opleiding, training én 
werk. Alles gefaciliteerd in één 
gebouw. Want weet je: als je mensen 
aandacht geeft, ontpopt er altijd iets 
moois.” Interesse? Kijk voor meer 
informatie op www.p-31.nl.

In Coevorden zijn ze gek op de 
Duitse profclub SC Freiburg
Niks Bayern München of Borussia Dortmund, maar SC 
Freiburg, de Zuid-Duitse club uit het Zwarte Woud is wat een 
aantal Coevordenaren trekt. Ze hebben zelfs een fanclub van 
de voetbalvereniging opgericht: Coevorden Fanclub Freiburg. 
Met elkaar genieten ze al vele jaren van de verrichtingen en alles 
eromheen van de rood-witte brigade.

Camping
Eric Ekkelenkamp uit Coevorden is 
een van de zes personen uit de stad 
die tot oprichting van de fanclub 
is overgegaan. De reden ervoor is 
vrij simpel. Ekkelenkamp legde het 
graag uit: “We zijn Freiburg-fans 
geworden door vakanties op de 
camping in Kirchzarten in de buurt 
van Freiburg. Dit gaat al terug tot 
begin jaren tachtig.”

182 leden
De fanclub heeft op dit moment 
182 leden en komen uit Coevorden, 
de nabije omgeving, maar ook uit 
andere delen van het land. Een 
groot aantal is vaak samen en gaat 
dan naar thuiswedstrijden, maar ook 
naar uitduels van de Bundesligaclub. 
“We zijn o.a al bij Leverkusen, 
Bremen, Dortmund , Bochum en 
Schalke geweest. Verder gaan er 
leden met eigen auto naar Freiburg 
of naar andere uitwedstrijden zoals 
bijvoorbeeld Union Berlin.”

Het is al bijzonder dat er een 
fanclub van deze voetbalclub 
in het noorden van ons land is, 
nóg bijzonderer is het feit dat 
ze de enige van Nederland is. 
Ekkelenkamp weet hoe bijzonder 
de liefde voor SC Freiburg is. “We 
zijn zelfs de grootste fanclub buiten 
Baden-Württemberg, de deelstaat 
waar Freiburg onder valt.”

St. Pauli
De fans gaan vrolijk door met het 
bezoeken van wedstrijden. Op 23 
november jl. toog een deel naar het 
imposante stadion van Borussia 
Dortmund om er ‘hun Freiburg’ te 
zien spelen. Dat ze met 4-0 onderuit 
gingen namen ze op de koop toe. In 
februari gaan ze weer op pad. Dan 
om de SC in Hamburg tegen de 
cultclub FC St. Pauli te zien spelen. 
SC Freiburg doet het met een zesde 
plaats uitstekend en staat in punten 
zelfs gelijk met de Champions 
League-finalist van vorig jaar: 
Borussia Dortmund. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)
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Schoonebeker Pluim al op 2 januari 2025
Voor bijzondere Schoonebekers
In Schoonebeek trappen ze het nieuwe 
jaar altijd gezellig af met de traditionele 
nieuwjaarsreceptie in MFC ’t Aole 
Gemientehoes. Eraan gekoppeld is 
sinds jaar en dag het uitreiken van de 
Schoonebeker Pluim: een waardering 
voor een persoon, meerdere personen of 
organisatie(s) uit de voormalige gemeente 
Schoonebeek die als vrijwilliger(s) 
bijzondere verdiensten voor hun dorp 
hebben staan en ook nog eens het 
vermelden waard zijn. Op donderdag 
2 januari a.s. vindt de gezellige avond 
plaats.

Om 19.00 uur is iedereen welkom voor 
een kop koffie met een nieuwjaarsrolletje 
en daarna andere lekkernijen en drankjes. 
Tussen alle gezelligheid door zal ‘de pluim’ 
worden uitgereikt. Het geheel wordt door 
de Activiteitencommissie van MFC 't 
Aole Gemientehoes georganiseerd en dit 
volledig naar het prima voorbeeld van de 
van oorsprong organiserende voormalige 
Culturele Raad Schoonebeek die de 
waardering overigens wél uitreikt.

Ook wordt tijdens de avond de Glazen 
Camera voor diegene die de jaarlijkse 
fotowedstrijd met expositie heeft gewonnen 
uitgereikt. De winnaar of winnares ontvangt 
de prijs in de vorm van een trofee. Ieder 
jaar weer is het een grote verrassing wie er 
genomineerd zijn: een bewuste keus van de 
organisatie zodat het voor iedereen leuk blijft.

Tijdens de avond zal de burgemeester of 
een wethouder van de gemeente Emmen 
aanwezig zijn om een korte terugblik op het 
afgelopen jaar te houden. Bob Vredeveld van 
de organisatie nodigt iedereen uit om een 
kijkje bij de expositie die na de prijsuitreiking 
zal worden geopend te komen nemen. 

“Foto’s kunnen tot en met 20 december a.s. 
worden ingeleverd bij de beheerder van het 
dorpshuis. Tot op 2 januari. Het wordt heel 
gezellig.”

Op de foto de prijswinnaars van de 
Schoonebeker Pluim 2023: de gezusters 
Voppen. Ze staan hier samen op de foto 
met hun moeder voor wie ze in feite 

woonzorgcentrum 'De Zwarte Racker' in 
Nieuw- Schoonebeek hebben opgericht. 
(Stadskrant Coevorden / Gerry Grave)



34 December 2024StadsKrant Coevorden

Jongste projectontwikkelaars van Nederland
realiseren bedrijfsverzamelgebouw in 
Klazienaveen
Ze zijn de jongste projectontwikkelaars van Nederland, 
Jorick de Roo en Ferlan Arends. Een ambitieus duo met 
een duidelijke missie en visie: het realiseren van een in-
novatief bedrijfsverzamelgebouw in Klazienaveen. Aan 

de Energiestraat-Zuid zal binnenkort begonnen worden 
met de bouw van 17 bedrijfsunits variërend in oppervlak-
te van 45,5 tot 48,5 m2 en een nokhoogte van 6,5 meter. 
Een nieuwe hotspot voor ondernemers, investeerders en 
particulieren. 

Meer dan alleen projectontwikkeling  
Jorick en Ferlan runnen naast dit project ook hun hove-
niersbedrijf Groen-Gemak. “Als ondernemers weten we 
hoe belangrijk een inspirerende werkplek is,” legt Jorick 
uit. “Met Groen-Gemak werken we al dagelijks aan het 
verbeteren van buitenruimtes. Dit innovatieve bedrijfsver-
zamelgebouw is een verlengstuk van die ambitie: mensen 
de ruimte geven om te groeien, letterlijk en figuurlijk.”  

De twee jonge, ambitieuze projectontwikkelaars zien 
kansen voor het industrieterrein aan de Energiestraat-Zuid 
in Klazienaveen. Met een frisse blik willen zij het gebied 
transformeren tot een aantrekkelijke locatie voor bedrijven 
in de lichte industrie. Duurzaamheid staat daarbij hoog in 
het vaandel, er zal duurzaam en onderhoudsarm worden 
gebouwd en er is voldoende aandacht voor ruimte, groen 
en water. Elementen die niet alleen belangrijk zijn voor het 

klimaat maar die ook bijdragen aan een betere en schonere 
werk- en leefomgeving. 

Een samenwerking met visie 
Voor dit ambitieuze project werken de mannen samen 
met Ferno BV. “Zonder sterke partners kun je geen solide 
projecten neerzetten,” vertelt Ferlan. “Met de expertise van 
Ferno BV zetten we een gebouw neer dat niet alleen func-
tioneel, maar ook toekomstbestendig is.” Alle bedrijfsunits 
zijn standaard voorzien van een elektrische overheaddeur. 
Ze zijn betaalbaar en duurzaam en daarom perfect geschikt 
als werk-, hobby- en/of stallingsruimte. Het bedrijventer-
rein aan de Energiestraat-Zuid bevindt zich op een stra-
tegische locatie, de A37 ligt op slechts een paar minuten 
afstand waardoor Groningen, Zwolle en Osnabrück snel en 
gemakkelijk te bereiken zijn. 

Klazienaveen als startpunt  
Hoewel de bouw nog moet beginnen dromen Jorick en 
Ferlan al verder. “Dit project is pas het begin” zeggen ze. 

“We willen dit concept op meerdere locaties in Nederland 
uitbreiden en een netwerk van inspirerende bedrijfsruim-
tes creëren.” De bouw staat gepland om halverwege 2025 
van start te gaan, mits 75% van de units verkocht is. “We 
zitten daar nu slechts één of twee kopers van verwijderd!” 
voegen ze toe. “Samen bouwen we aan de toekomst van 
Klazienaveen – met ruimte voor ideeën, groei en samen-
werking.”

Unieke mogelijkheden
Elke unit krijgt een eigen parkeerplaats en is voorzien van 
een overheaddeur, ideaal voor ondernemers en particulie-
ren met specifieke opslagbehoeften. 
De prijzen van de bedrijfsunits zijn als volgt: 
- **Unit 1 t/m 5**: €59.500,00 V.O.N. excl. btw
- **Unit 6 t/m 17**: €49.500,00 V.O.N. excl. btw

Wil je een unit reserveren? Het is mogelijk om vrijblijvend 
een tweeweekse optie te nemen op een gewenst unitnum-
mer. Dit kan eenvoudig door een email te sturen met het 
gewenste unitnummer, een kopie van ID-kaart of paspoort 
en indien zakelijk, een recent uittreksel van de KVK. 

Reserveer nu jouw unit!
Neem contact op via telefoonnummer 06 310 624 63 of 
stuur een e-mail naar klazienaveen@ferno.nl. 
(StadsKrant Coevorden/Miranda Wolters)
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In samenwerking met Muziekvereniging 
Volharding uit Dalen
De Breibergers uit Dalerpeel organiseren 
Maestroconcert in de Stadskerk van 
Coevorden

Muziekvereniging De Breibergers uit Dalerpeel organiseert al vele jaren optredens 
in de regio en altijd met volop variatie in de muziekkeus. Eigenlijk in elk jaargetijde 
wel. Dit jaar was het ook weer lekker druk met de optredens. Aan het begin van 2025, 
namelijk op zaterdag 15 februari a.s. is er ook weer een concert gepland, namelijk in 
de Stadskerk van Coevorden. Niet zomaar een, want het is een echt Maestroconcert.

Maar liefst drie burgemeesters doen eraan 
mee: Renze Bergsma van de gemeente 
Coevorden en twee burgemeesters van 
de voormalige gemeente Dalen: Joost 
Hoffscholte en Ivo Opstelten. Met dit 
concert hopen beide muziekverenigingen 
u heel veel plezier te kunnen bieden. In de 
middaguren vinden de generale repetities in 
de kerk plaats en vanaf 20.00 uur begint het 
concert. “We hebben er ontzettend veel zin 
in en verwachten best wel veel publiek omdat 
er drie burgemeesters meedoen.”

Wie erbij wil zijn moet niet te lang wachten, 
want de kerk kan hooguit driehonderd 
personen herbergen. Coevordenaar Jan 
Benjamins van De Breibergers sprak 
van een prachtige locatie, maar een 
geschikte te vinden was nog niet zo heel 
eenvoudig. De entreeprijs bedraagt bij de 
voorverkoopadressen vanaf 4 januari € 10,-. 
De voorverkoopadressen: Annico Dalen, 
Smuk Dalen, Primera Coevorden, de familie 
Kroesen in Dalerpeel en de familie Benjamins 
in Coevorden. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

Stedelijk Museum Coevorden is een 
bijzondere verrassing
Vestingstad Coevorden is in haar geschiedenis regelmatig veroverd, vernietigd 
en weer opgebouwd. Dat roemruchte verleden ziet je in het Stedelijk Museum 
Coevorden. Daarnaast beschikt het museum over een expositieruimte voor kunst en 
educatie. Dat maakt van het Stedelijk Museum Coevorden een bijzondere verrassing.

Stedelijk Museum Coevorden is gevestigd in 
het Arsenaal aan de Haven in Coevorden. 
In het Arsenaal zijn ook de bibliotheek, de 
historische vereniging en de Tourist Info 
gevestigd. Het museum bevindt zich op de 
eerste en tweede verdieping. Bij de balie op 

de begane grond kun je een kaartje kopen 
voor het museum of je museumticket 
scannen. Boven is ook een balie, waar altijd 
iemand zit die meer kan vertellen over de 
collectie, de geschiedenis van Coevorden en 
de activiteiten. 

CSVC en FC Coevorden geven vrijwilligers 
kerstattentie
De vrijwilligers van CSVC en FC Coevorden krijgen zoals ieder jaar een kerstattentie.  
Op zaterdag 21 december van 9.30 tot 12.00 of maandag 23 december van 18.30 tot 
20.30 kan dit worden afgehaald in de kantine van CSVC.

Kerstklaverjassen bij CSVC
Dit jaar vindt het jaarlijkse kerstklaverjassen plaats op zaterdag 21 december. Aanvang 
om 12:00 in de kantine.

Er zijn mooie vleesprijzen te winnen! Voor 
meer info en aanmeldingen, neem contact op 

met Wim Wiegmann via 06-34 02 88 52.

Terugblik op de Derby
Germanicus laat Dalen drie kwartier lang 
alle hoeken van het veld zien
Germanicus drukt Dalen met de neus op de feiten
Dalen trainer Martin Drent zat er na de derby tussen Germanicus en Dalen verslagen 
bij. Zelfs de vlot van de tongriem gesneden oefenmeester wist het even niet meer. Wat 
hij in de eerste helft had gezien, tartte zijn voorstellingsvermogen. ‘’Weet je wat het 
is. Ik moet mijn ploeg zo goed mogelijk voorbereiden op een tegenstander en zorgen 
dat ze scherp aan de wedstrijd beginnen. Ik moet ze motiveren, al moet dat inderdaad 
ook uit de spelers zelf komen. Kennelijk is me dat niet gelukt. We zijn in de eerste 
helft helemaal weggespeeld. Germanicus was gewoon beter, maar wij waren niet 
scherp. Dat reken ik mezelf aan.’’ Achteraf gezien, mochten de bezoekers uit Dalen, 
die op de fiets naar de Pampert waren gekomen, blij zijn dat het bij een 5-1 nederlaag 
bleef, een stand die na drie kwartier voetbal al op het scorebord stond.

Twee keer 5-1
Het wil dit seizoen nog niet zo vlotten met 
Dalen. Na een wat vreemde voorbereiding, 
waarvan Drent zelf twee weken miste 
vanwege vakantie, werden de drie 
bekerwedstrijden verloren en die lijn zette 
zich voort in de competitie. Over de beker 
gesproken, de tweede poulewedstrijd ging 
tussen Germanicus en Dalen. En ook 
toen was de uitslag 5-1. Dalen had dus 
gewaarschuwd moeten zijn. Dalen zal alle 
zeilen bij moeten zetten om tweedeklasser 
te blijven. Waar de ploeg zich aan vast kan 
houden is het feit dat in het merendeel van 
de wedstrijden het verschil minimaal bleek. 
Zo werd bijvoorbeeld met 1-0 verloren 
van runner-up Valthermond, terwijl Dalen 
eigenlijk de betere ploeg was. ‘’Het zit ons 
ook niet altijd mee’’, stelde Drent terecht.

Dubbele beenbreuk
Het zat doelman Kevin Borgman van Dalen 
zeker niet mee. Nadat de doelman twee jaar 
geleden al zijn kruisband scheurde, liep hij 
in een andere derby, uit bij Twedo, opnieuw 
een ernstige blessure op. Na een onschuldige 
botsing liep de onfortuinlijke ex-doelman van 
(de jeugd van) PEC Zwolle en Hoogeveen 
(tweede keeper) een dubbele beenbreuk op. 
Daarvoor was dat duel overigens enige tijd 
stilgelegd omdat Borgman hinder ondervond 
van supporters die van achter zijn doel de 
meest vreselijke dingen riepen. Overigens 
bleken dit vooral aanhangers te zijn van een 
andere club, die een vriendschapsband heeft 
met Twedo. Borgman kreeg de keuze van de 
scheidsrechter: staken of doorgaan. Sportman 
als hij is, koos de doelman voor doorspelen. 
En niet veel later volgde de botsing en de 
beenbreuk. Over pech gesproken.

Kat en muis
Met doelman Rick Braam tussen de 
palen diende Dalen op de Pampert als 
kanonnenvoer. Zelfs de oorverdovende 
vuurwerkshow voor de derby had de spelers 
van Drent niet wakker geschud, want vanaf 
het eerste fluitsignaal was er sprake van kat en 
muis. Van David en Goliath. Trainer Erwin 
van Oosten heeft zijn ploeg ondertussen 
heel aardig aan de praat gekregen en ook het 

probleem van de eerste duels – de kansen 
niet benutten – is verholpen. Germanicus 
legde er in drie kwartier vijf in tegen Dalen. 
Gezien het aantal uitgespeelde kansen was 
dat overigens niet eens een heel goede 
prestatie. ‘’We zijn nog lief geweest’’, stelde 
de winnende trainer, die uiteraard bijzonder 
tevreden was over de eerste helft en die ook 
volgend seizoen in Coevorden werkzaam 
is. Het demasqué van Dalen begon na een 
kwartier, toen Stefan Kikkert goed werk van 
Jessie Rotmensen op waarde schatte: 1-0. 
Kain Hoogeveen schoot vervolgens de bal 
in de bovenhoek en na 25 minuten maakte 
dezelfde speler na een blunder van Braam 
ook de 3-0. Germanicus doelman Mendes 
was ondertussen in slaap gesukkeld en toen 
hij in de 27e minuut eindelijk in actie moest 
komen, ging het meteen mis. Erwin Reinders 
profiteerde: 3-1.

Iets moois
Na een aanval via Jan ten Cate maakte Nance 
Hoogeveen vervolgens de 4-1 om nog geen 
twee minuten later de paal te raken. Het 
slotakkoord van een geweldige eerste helft 
was voor uitblinker Kain Hoogeveen. Hij 
benutte een strafschop nadat broer Nance 
over de knie was gegaan: 5-1. Na de pauze 
was het duel het aanzien amper nog waard. 
Of dat kwam omdat Dalen meer weerstand 
bood of omdat Germanicus het wel goed 
vond, zal altijd een vraag blijven. Hoe dan 
ook: de kaarten zijn geschud. Germanicus 
heeft de weg omhoog ingezet en de ploeg 
lijkt aan iets moois bezig. Voetbaltechnisch 
kan de ploeg van Van Oosten met de besten 
mee. De zwakke seizoenstart voorkomt 
waarschijnlijk dat Germanicus nog serieus 
mee gaat doen om de titel. De nacompetitie 
moet echter haalbaar zijn. En Dalen? Dat 
zal na de winter echt aan de bak moeten. 
Dat zal op eigen veld in elk geval revanche 
moeten en willen nemen op de rivaal uit 
Coevorden. Want om binnen een tijdsbestek 
van amper vier maanden twee keer met 5-1 
van Germanicus te verliezen, dan moet je 
simpelweg niet willen. Ook als de trainer 
je niet op scherp zet. (Stadskrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11

Kerststukjes afhalen bij vv Raptim
De dames van de Raptim veteranen hebben besloten om dit jaar diverse mooie 
Kerststukjes te gaan maken. De opbrengst van deze activiteit komt ten gunste van de 
Raptim Jeugd en de inventaris van ons clubhuis de Pikolan.

Mocht je een kerststukje hebben besteld dan 
kun jij je bestelling afhalen op zaterdag 21 
december tussen 10.00 – 16.00 uur. Dit kan 

dan onder het genot van een plak heerlijke 
Weihnachtsstol.

Ganzenduik in Coevorden op 
Nieuwjaarsdag
Op Nieuwjaarsdag is er de Coevorder Ganzenduik in Coevorden. Op de eerste 
dag van 2025 is iedereen welkom om een duik te nemen in de Klinkenvlierse plas. 
Aanvang van het evenement is om 13.30 uur en het startschot is om 14.00 uur.

Persbericht voor StadsKrant Coevorden?
Mail het naar har@regiomagazine.nl
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De Anne Buursema Foundation is op 1 maart 2024 opgericht in Erm

Anne Buursema Foundation doneert 
klusbus aan De Oude Bieb Lewenborg
Tessa Buursema, bestuurslid van de Anne Buursema Foundation, overhandigde 
op 13 december de sleutels van een bedrijfsauto aan de Oude Bieb Lewenborg in 
Groningen. Zo kan het klus- en tuinteam van de sociale stichting weer een stuk 
makkelijker klussen uitvoeren voor mensen in de Groningse wijk.

Het klus- en tuinteam van De Oude Bieb 
doet sinds januari 2024 klusjes thuis, bij 
vooral oudere wijkbewoners met een smalle 
beurs en weinig sociale contacten. “Een 
schot in de roos”, vertelt Fen Strating van De 
Oude Bieb. “Sinds januari zijn er zo’n 200 
klusjes verricht. Hierdoor zijn de mensen erg 
geholpen en is het thuis een stukje veiliger en 
gezelliger.”

‘Een kerstcadeau’
Ze noemt de donatie van ABF een ‘waar 
kerstcadeau’. “Door de grote aanvraag werd 
het vervoer van materialen steeds lastiger, 
een grasmaaimachine achter op de fiets is 
niet te doen. Het team is daarom bijzonder 
verrast en erg blij met deze bedrijfsauto.” De 
stichting diende een verzoek in bij ABF voor 
een bijdrage aan een klusbus. Het bestuur 
besloot zélf een bus te doneren. Tessa, naast 
bestuurslid ook kleindochter van Anne 
Buursema, over de donatie: “De doelstelling 
van de Oude Bieb sluit naadloos aan bij de 
doelstelling van de ABF en dus was dit voor 
ons een logische stap.”

De Oude Bieb
De Oude Bieb is de sociale huiskamer 
van Lewenborg en draait op de inzet van 
vrijwilligers. De Oude Bieb is gestart als een 
bescheiden burgerinitiatief, met als eerste 
doel mensen met een laag inkomen een plek 
te bieden waar ze een gratis kopje koffie of 
thee kunnen drinken en een praatje kunnen 
maken.

Over de Anne Buursema Foundation
De Anne Buursema Foundation is op 1 maart 
2024 opgericht in Erm, en houdt zich bezig 
met armoedebestrijding in het werkgebied 
van Buursema (Noordoost Nederland). Het 
gaat om een brede aanpak: allerlei initiatieven 
om armoede te verminderen worden 
overwogen. Denk aan het zelf opzetten van 
projecten, maar ook aan het ondersteunen 
van initiatieven van anderen. ‘We willen 
graag samenwerken met anderen, de krachten 
bundelen tegen armoede. Om zo samen 
te bouwen aan een betere toekomst voor 
iedereen. Zodat iedereen kan bloeien, betere 
kansen krijgt, en ook betere perspectieven 
heeft.’
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‘Rouwen en Vieren’ brengt Coevorden 
samen

Kerstmis is een heel speciale en belangrijke periode en veel mensen staan dan stil 
bij tal van gebeurtenissen die ze hebben meegemaakt. De een wil iemand op wat 
voor manier dan ook gedenken, de ander wil vooral genieten van wat hij of zij heeft 
en er zijn er ook die veel samen willen zijn. Op diverse manieren wordt dit door hen 
ingevuld. In Coevorden kan men dit alles op één locatie doen, namelijk de kas die van 
12 tot en met 29 december op de Markt centraal in Coevorden staat. Dit alles onder de 
noemer ‘Rouwen en Vieren’ die Coevorden samenbrengt.

‘Rouwen en Vieren’ is een landelijk initiatief 
dat ruimte biedt voor rouw en verlies, maar 
ook voor viering en nodigt iedereen uit om 
op zijn of haar eigen manier bij deze thema’s 
stil te staan. Afscheid nemen en rouwen is 
vaak moeilijk bespreekbaar, maar verdient 
meer plek in het dagelijks leven en de 
samenleving.

De kas wordt door meerdere Coevorder 
organisaties mogelijk gemaakt en een 
werkgroep zorgt ervoor dat straks alles 
in goede banen zal worden geleid. De 
werkgroep (foto) bestaat uit John de Vegt, 
Harm-Jan Veenstra, Saskia Kluwen, Helma 
Morskieft. Jolanda Jurjaanz (gespecialiseerd 
in rouwverwerking) en Simone Kempees (Co-
Helpers Coevorden). Kempees sprak van een 
bijzonder initiatief: “Het biedt ruimte voor 
rouw, herinnering en verbinding tijdens de 

feestdagen. Inwoners en bezoekers worden 
uitgenodigd om stil te staan bij verlies, 
dankbaarheid en vreugde.”

Op donderdag 12 december jl. vond om 
15.00 uur de officiële opening van ruim twee 
weken ‘Rouwen en Vieren’ in de Ganzenstad 
plaats. Museum Thijnhof was de locatie waar 
genodigden een introductie op het initiatief 
kregen, er een lezing van Marion Bloem was 
en de betrokken partijen en de vrijwilligers 
konden worden ontmoet. Om 17.00 uur werd 
de kas geopend. 

De openingstijden: maandag: 10.00-20.00 
uur, dinsdag tot en met vrijdag: 14.00-20.00 
uur, zaterdag en zondag en beide kerstdagen: 
12.00-17.00 uur. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

Steun voor nieuwe Sociale Voedseltuinen 
in Drenthe
In 2027 moeten er minimaal drie nieuwe Sociale Voedseltuinen operationeel zijn in 
Drenthe. Samen met de twee bestaande voedseltuinen – De Pluimerije in Havelte 
en De Kiemhuistuin in Wilhelminaoord – kunnen dan ten minste 500 kwetsbare 
huishoudens toegang krijgen tot gratis, verse en onbespoten groenten. Daarnaast 
kunnen zij deelnemen aan sociale en educatieve activiteiten die deze tuinen bieden. 
Dit is het plan van Stichting Sociale Voedseltuinen Nederland, dat wordt gesteund 
door de provincie Drenthe met een subsidie van €225.000 uit de Sociale Agenda.

Gedeputeerde Yvonne Turenhout: “Met de 
uitrol van Sociale Voedseltuinen Drenthe 
zetten we een belangrijke stap richting 
een gezonder, veerkrachtiger en socialer 
Drenthe. Samen maken we gezonde voeding 
bereikbaar voor iedereen en bieden we 
kwetsbare gezinnen perspectief op een betere 
toekomst."

Gezonde voeding toegankelijk voor 
iedereen
Gezonde voeding is essentieel voor een 
langer en gezond leven. Toch is het voor veel 
gezinnen financieel uitdagend om gezonde 
voeding in huis te halen door stijgende kosten 
van levensonderhoud, inflatie en hogere 
voedselprijzen. Sociale Voedseltuinen bieden 
een oplossing door gratis verse groenten, 
fruit en kruiden te verstrekken aan gezinnen 
die op of onder de armoedegrens leven. De 
deelnemers worden actief betrokken bij het 
werk in de tuinen. Dit bevordert niet alleen 
hun fysieke en mentale gezondheid, maar 
versterkt ook de sociale cohesie en vergroot 
de participatie in de maatschappij.

Een duurzame en integrale aanpak
De bestaande Sociale Voedseltuinen in 
Drenthe – De Pluimerije in Havelte en De 
Kiemhuistuin in Wilhelminaoord – zijn 
succesvolle voorbeelden van dit concept. 
Charlotte Willems, tuinder van  

De Kiemhuistuin, zegt:"Sociale 
Voedseltuinen zijn meer dan een plek 
waar groenten groeien; ze zijn een plek 
voor ontmoeting, educatie, verbinding en 
gezondheid. Elke dag zien we de positieve 
impact hier in Frederiksoord. Het is geweldig 
dat deze aanpak nu ook op meerdere 
plekken in Drenthe wordt uitgerold." 
Stichting Sociale Voedseltuinen Nederland 
wil dit model uitbreiden met drie nieuwe 
locaties in de provincie. De subsidie van de 
provincie Drenthe maakt het mogelijk om 
een projectleider aan te stellen die de nieuwe 
locaties opstart en werkt aan structurele 
financiering voor de toekomst. Daarnaast is 
er budget beschikbaar voor activiteiten en 
evenementen.

De Sociale Voedseltuinen werken volgens 
een integrale aanpak. Ze brengen gemeenten, 
zorgverzekeraars, lokale bedrijven, 
voedselbanken en welzijnsorganisaties samen 
in een nieuw samenwerkingsmodel. Door 
deze aanpak blijven de exploitatiekosten 
laag – slechts €300 per kwetsbaar huishouden 
per jaar – terwijl de impact groot is. 
De financiering komt uit een mix van 
betaalde abonnementen, bijdragen van het 
bedrijfsleven, subsidies van gemeenten en 
steun van zorgverzekeraars. Dit zorgt voor 
een stabiele financiële basis en waarborgt de 
continuïteit van de tuinen.

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Speelgoed voor jong en oud bij Intertoys in Emmen
“Voor spelen ben je nooit te oud. Je bent pas oud als je 
stopt met spelen”, aldus Johannes Vasse, eigenaar van 
Intertoys in Emmen. Bij Intertoys vind je daarom niet 
alleen speelgoed voor kinderen maar vooral ook voor 
volwassenen, iedereen is er van harte welkom! 

“Zo zijn gezelschapspellen en het bouwen met LEGO nog 
altijd ongekend populair bij volwassenen’, vertelt Johan-
nes. “Dat was altijd al een beetje zo maar deze trend werd 
nog verder doorgezet tijdens en na de corona periode. 
En zeg nou zelf, wat is er nu gezelliger dan een avondje 
spellen spelen met vrienden of familie? Wij merken hier in 
de winkel dat men steeds vaker kiest voor offline tijd met 
elkaar, een avond zonder beeldschermen. Op het gebied 
van LEGO is het aanbod tegenwoordig ook enorm, zowel 
voor jongens en meisjes als voor volwassenen. Urenlang 
bouwplezier gegarandeerd.” In de winkel bestaat het hele 
assortiment in totaal uit zo’n 10.000 verschillende speel-
goedartikelen. Voor al het speelgoed dat je op de website 
van Intertoys vindt geldt dat deze ook heel gemakkelijk 
met het Click&Collect systeem van Intertoys besteld kun-
nen worden, je kunt zien of het gewenste artikel op voor-
raad is, bestelt de artikelen en kunt deze meestal al na een 
uur ophalen in de winkel. Ook tijdens de feestdagen staat 

service bij Intertoys voorop, zo wordt uw aankoop, als u 
dat wenst natuurlijk gewoon voor u ingepakt. (iets dat niet 
overal meer vanzelfsprekend is!) 

Voor jongens én meisjes
Jongens spelen tegenwoordig net zo goed met een pop of 
in een speelgoedkeuken en ook meisjes pakken een speel-
goedhamer of boormachine en spelen met auto’s. Intertoys 
geeft altijd de garantie dat het speelgoed dat je koopt ook 
veilig voor je kind is. Iets wat via andere, buitenlandse, 
verkoopkanalen op het internet niet altijd het geval is. Het 
komt soms voor dat speelgoed dat niet goedgekeurd is dan 
verzonden wordt zonder dat de veiligheid gegarandeerd is. 
Denk dan bijvoorbeeld aan speelgoed waarbij in het pro-
ductieproces gebruik gemaakt is van bijvoorbeeld giftige 
loodhoudende verf.  
(StadsKrant Coevorden/Miranda Wolters)

Intertoys  
Derkstraat 9  |  Emmen 
Tel: 088 – 33 43 503 
www.intertoys.nl
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Langer genieten van uw mooie vloer dankzij reiniging en onderhoud door Heijmans 
Vloeronderhoud in Emmen 
  
Om zo lang mogelijk van een mooie en schone vloer te kunnen 
genieten heeft iedere vloer, of het nu om tapijt, pvc, linoleum, mar-
mer of een gietvloer gaat, onderhoud of reiniging nodig. Heijmans 
Vloeronderhoud in Emmen is dan de beste keuze, het bedrijf reinigt 
en onderhoudt vloeren voor zowel de zakelijke als particuliere klant. 

“Het bedrijf is ontstaan vanuit een 
passie voor vloeren”, vertelt Ben 
Heijmans. Hij is eigenaar van het 
bedrijf en werkte al een flink aantal 
jaren in de branche voordat hij be-
sloot om als zelfstandige verder te 
gaan. “Dat bleek een goede zet, we 
hebben inmiddels een uitgebreide 
klantenkring opgebouwd. Wat veel 
mensen niet weten is dat we ook 
de vloer bij hen thuis professioneel 
kunnen reinigen en onderhouden, 
we doen dat dus niet alleen in be-
drijfspanden en kantoren. Immers, 
ook thuis is stofzuigen en dweilen 
op een bepaald moment niet meer 
voldoende om een vloer goed 
schoon te krijgen.”
  
Alle vloersoorten 
Heijmans Vloeronderhoud reinigt 
en onderhoudt vrijwel iedere soort 
vloer. Denk dan aan linoleum, pvc 
en gietvloeren maar natuurlijk ook 
aan tapijt en marmer. “Gemiddeld 
komen we 2x per jaar of gewoon 
op afroep bij de klant langs voor 
een behandeling van de vloer.” Als 
het gaat om tapijt dan bestaat de 
behandeling vaak uit een professi-
onele reiniging en het impregneren 
zodat vlekken gemakkelijker te 
verwijderen zijn. De tapijtreiniger 
die Heijmans gebruikt werkt met 
de zogenaamde ‘borstelmethode’ 
waarmee stof gemakkelijk uit het 
tapijt opgenomen wordt en waarbij 

door gebruik van slechts een beetje 
vloeistof de vloer al na een minuut 
of 10 weer droog is.  

Een marmeren vloer is prachtig 
maar heeft als nadeel dat er na ver-
loop van tijd looppaden in kunnen 
ontstaan en dat de glans verdwijnt. 
Daarnaast is marmer een poreus 
materiaal en daardoor dus gevoelig 
voor vlekken. Door het marmer te 
kristalliseren en licht op te schuren 
verdwijnen looppaden en eventuele 
krasjes en door de vloer te laten 
behandelen en impregneren zal 
de vloer gemorste vloeistoffen en 
dergelijke minder snel opnemen. 
“Daarnaast keert ook de glans 
terug”, legt Ben uit, “en kan men 
kiezen voor een mat, zijdeglans 
of zelfs hoogglans uiterlijk van de 
vloer.” 

Direct weer aan het werk na een 
PU coating  
Heeft uw vloer een nieuwe be-
schermlaag nodig dan kan er een 
PU coating aangebracht worden. 
Deze coating gaat zo’n 5 tot 7 jaar 
mee en dankzij de speciale UV-
lamp die daarbij gebruikt wordt is 
de vloer ook direct na de behan-
deling weer chemisch belastbaar 
en beloopbaar. Ben: “Ideaal voor 
gebruik op kantoorvloeren of art-
sen- of tandartspraktijken, men kan 
direct weer aan het werk.” De Pu 

Coatings waar Heijmans mee werkt 
lopen vooruit op de milieueisen en 
anti-slipwaardes die tegenwoordig 
gesteld worden aan het gebruik van 
schoonmaak- en onderhoudsmid-
delen. “Veel van de producten die 
we gebruiken zijn water dragend 
en dus minder belastend voor het 
milieu en bovendien zal de vloer 
ook stroef blijven als deze nat is. 

We blijven ook steeds zoeken naar 
middelen die minder belastend zijn 
voor de wereld om ons heen want 
dat is nu eenmaal belangrijk.”

Wilt u meer weten over de moge-
lijkheden voor vloeronderhoud van 
de vloer in uw bedrijf of woning? 
Neem dan contact op met He-
ijmans Vloeronderhoud voor meer 

informatie of een afspraak.   
(Stadskrant Coevorden/Miranda 
Wolters)

Heijmans Vloeronderhoud 
Tel: 06 - 371 198 39 
www.heijmansvloeronderhoud.nl
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Feyen Coevorden steekt CSVC Futsal 1 in 
het nieuw

Het eerste futsal team van CSVC is onlangs in het nieuw gestoken door Feyen 
Coevorden, al meer dan 125 jaar specialist in koffie en tegenwoordig ook in 
koffiemachines. De voetballers zijn op de foto vastgelegd door een andere (nieuwe) 
sponsor van de Coevorder club: Studio Mieke.

Mieke Leemans ontpopt zich tot 
clubfotograaf door het vastleggen van alle 
teams en clubactiviteiten. De zaalvoetballers 
sloten 2024 overigens af op de tiende 
plaats met tien punten uit elf gespeelde 
wedstrijden maar wisten Futsal Dragten en 
FVC nog onder zich te houden. Koploper 

in deze klasse is PKC’83 2. CSVC hervat de 
competitie in 2025 met een thuiswedstrijd 
tegen Futsal Appingedam. Deze wedstrijd 
wordt gespeeld op 15 januari (21.15 uur). 
Plaats van handeling is De Swanenburg in 
Coevorden. 

Roêl Parket in Dalen: hét adres voor 
ambachtelijke vloeren
Dubbel Feest voor Roêl Parket: Rob viert 
zestigste verjaardag en bedrijf bestaat 
dertig jaar!

Rob en Elly Stuiver vierden onlangs dubbel feest. Rob vierde namelijk zijn zestigste 
verjaardag en ondertussen bestaat hun bedrijf, Roêl Parket, ook al weer dertig jaar. 
In de afgelopen dertig jaar bouwde het bedrijf, specialist in ambachtelijke vloeren, 
een zeer goede naam op. ‘’Dat bewijst wel het feit dat we eigenlijk nooit hoeven 
te adverteren. Veruit het meeste werk krijgen we door mond-tot-mondreclame. 
Mensen zien elders een door ons gelegde, geleverde of gerenoveerde vloer en nemen 
vervolgens contact op. Op die manier vullen we onze agenda’’, vertellen Rob en Elly 
trots.

Ambacht
Roêl Parket is het adres voor parket, 
laminaat, pvc en renovatie. ‘’We bieden het 
totaalpakket. Zoek je een mooie, nieuwe, 
ambachtelijke vloer of wil je de huidige vloer 
renoveren? Dan kun je altijd bij ons terecht. 
Op dit moment is de pvc vloer met visgraat 
motief populair, al hebben we het vooral ook 
druk met het schuren van vloeren. Bijzonder, 
want soms gaat het om vloeren die ik zelf een 
jaar of vijftien geleden heb gelegd. Door een 
vloer te laten schuren en vervolgens voor een 
olie of lak te kiezen, word de vloer weer als 
nieuw. Je kunt zelfs voor een andere kleur lak 
kiezen waardoor het lijkt alsof je een nieuwe 
vloer in je huis hebt. En dat voor veel minder 
geld dan wanneer je een nieuwe vloer koopt. 

Afhankelijk van het gebruik, kun je daarna 
zomaar weer vijftien jaar van de vloer 
genieten’’, zegt Rob, een echte specialist. Een 
vakman. ‘’Ik kan met alle houten vloeren uit 
de voeten. Ik ken alle vloeren, heb de juiste 
gereedschappen en kan dus vrijwel altijd aan 
de slag. Het ambacht sterft uit. Dat zie ik om 
me heen. Vaak ontbreekt kennis en ontbreekt 
ook het juiste materiaal om een vloer te 
renoveren. Wij hebben dat wel.’’

Kwaliteitsproducten
Kwaliteit is het toverwoord bij Roêl Parket. 
‘’Plak pvc? Daar doen we niet aan. We 
verkopen alleen producten waar we voor 100 
procent achter staan. Daarom verkopen we 
alleen pvc vloeren van het merk Vivafloors. 
We zijn heel scherp op kwaliteit en ook op 
exclusiviteit. Voorheen verkochten we ook 
laminaat van Quick Step. Toen dat merk 
echter ook in de bouwmarkten aangeboden 
werd, hebben we het uit het assortiment 
gehaald’’, zeggen Rob en Elly, die de taken 
keurig verdeeld hebben. 

‘’Ik doe de administratie en de showroom. 
Rob doet de rest’’, zegt Elly, die bovendien 
zo nu en dan assisteert bij Rob’s klussen. ‘’We 
zijn dertig jaar geleden samen in De Krim 
begonnen. De samenwerking verloopt nog 
steeds perfect’’, zegt Elly, die vertelt dat je 
ook bij (water)schade contact kunt opnemen. 
‘’Wij kunnen vervolgens een schaderapport 
maken voor de verzekering.’’

Flexibel
Behalve kwaliteit en vakmanschap 
hechten Rob en Elly heel veel waarde aan 
ogenschijnlijk normale dingen. ‘’Als je ons 
belt en we zijn er even niet, dan bellen we 
altijd dezelfde dag terug. Komen we door 
een file wat later op een klus, dan lichten 
we de mensen in. Is er een probleem, dan 
lossen we dat samen op. Verder zijn we 
flexibel. De showroom is op afspraak open. 
Kun je alleen ‘s avonds, dan plannen we dat 
gewoon. We doen niet moeilijk en hechten 
waarde aan tevreden klanten. Die aanpak 
werkt, en dat ondertussen al dertig jaar. Wil 
je een masterbord van een vloer mee naar 
huis? Geen probleem. Het is zelfs verstandig, 
omdat de lichtinval thuis anders kan zijn dan 
bij ons in de showroom en je thuis pas goed 
kunt zien of een bepaalde vloer bij de rest van 
je interieur past.’’

Zonwering
Je kunt ook voor buiten zonwering terecht 
in Dalen. ‘’’Nieuw is het Solar ZipScreen 
systeem, op zonne-energie. Voordeel is dat je 
alles aan de buitenkant houdt. Er hoeven dus 
geen gaten in kozijnen geboord te worden en 
een stroomkabel van binnen naar buiten is 
niet nodig’’, zegt Rob. ‘’Je moet het zo zien: 
de zonwering hebben we er bij, de nadruk 
ligt op ambachtelijke vloeren van de beste 
merken.’’ Rob vierde onlangs zijn zestigste 
verjaardag, Elly is een jaar jonger. ‘’Natuurlijk 
merk je dat. Maar voorlopig gaan we lekker 
zo door. De agenda is ook voor volgend jaar 
al weer mooi gevuld. Als je een bedrijf begint 
en ook in de periode daarvoor ben je vrijwel 
altijd aan het werk. Dus ook ‘s avonds en 
in het weekend. Dat doen we nu niet meer. 
Opvolging? Onze zoon en dochter hebben 
beiden een mooie baan. Opvolging hebben 
we dus niet’’, zegt Elly. ‘’Maar’’, zegt Rob, 
‘’mijn vader zat ook in dit werk en toen 
ik jong was en in de vakanties en vrije tijd 
hielp, riep ik ook heel hard dat ik nooit in de 
vloeren zou gaan, haha. En dat is toch heel 
anders gelopen.’’

Roêl Parket is gevestigd aan de Oude 
Dalerveensestraat 1 in Dalen. Telefoon: 
0524-572189 en 06 - 29 29 48 45. Zie ook 
de website www.roelparket.nl. (StadsKrant 
Coevorden/Vincent Muskee)
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Eerste Nieuwjaarsduik in De Zandpol
“We hopen dat dit een mooie traditie wordt”

Wie 2025 op een bijzondere en frisse manier wil beginnen, die kan op 1 januari (13.00 
uur) deelnemen aan de Nieuwjaarsduik in natuurbad De Zandpol in Veenoord.  Het 
evenement mag nu al uniek genoemd worden, want een officiële Nieuwjaarsduik was 
er niet eerder in Veenoord. ‘’Er waren wel eens kleine groepjes mensen die hier op 1 
januari een Nieuwjaarsduik namen. Dat was min of meer ook de aanleiding om het 
nu vanuit Stichting Natuurbad De Zandpol te organiseren. We zijn een officiële Unox 
Nieuwjaarsduik. Dat betekent dat we de bekende oranje Unox mutsen weg mogen 
geven’’, zegt bestuurslid Jan Bartels. 

Perfecte locatie
Daarnaast zal Unox ook snert leveren. 
‘’Wat betreft die mutsen. Als je de muts 
écht graag wilt, geef je dan zo snel mogelijk 
op. We hebben natuurlijk geen onbeperkte 
voorraad’’, zegt Bartels. ‘’Wij zien op 1 januari 
op Facebook al jaren plaatjes voorbij komen 
van mensen die hier een frisse duik namen. 
Als bestuur hebben we al verschillende keren 
op het punt gestaan het te gaan organiseren 
en gelukkig is het er nu dan ook echt van 
gekomen. De eerste deelnemers hebben zich 
al opgegeven en we hopen op ongeveer 125 
deelnemers. Dat zou voor een eerste keer 
prima zijn. Het is zeker de bedoeling dat we 
er een traditie van maken. En wees eerlijk; 
deze locatie leent zich er echt geweldig voor. 
Het is de perfecte locatie voor een frisse en 
veilige Nieuwjaarsduik’’, weet Bartels zeker.

Kleine donatie
Bartels proeft enthousiasme voor het 
evenement. ‘’Ik woon zelf in Schoonebeek 
en zelfs hier spreken mensen me er op aan. 
We hebben flyers verspreid en het nieuws 
heeft zich snel via de social media verspreid. 
Deelnemen kost niets. Wel hopen we dat 
deelnemers de stichting met een kleine 
donatie willen bedanken voor de organisatie. 
We moeten nog best veel regelen namelijk. 
Denk bijvoorbeeld aan heaters en mensen 
van de EHBO’’, vertelt Bartels. ‘’Unox doet 
overigens meer dan alleen het leveren van 
mutsen en snert. Ze hebben ons vanuit hun 
ervaring met dergelijke  evenementen verteld 

waar we bij de organisatie op moet letten. Dat 
is vooral op de buitentemperatuur. Het moet 
allemaal natuurlijk wel verantwoord zijn.’’

Onderhoud
De Stichting Natuurbad De Zandpol zorgt 
ervoor dat elke zomer tussen de 30.000 en 
40.000 mensen gratis kunnen zwemmen in 
de (schone) zwemplas. ‘’Vroeger toen het 
nog onder de gemeente Schoonebeek viel, 
kon je hier zelfs zwemlessen nemen. Er 
was een badmeester en je betaalde entree. 
Toen de gemeente Emmen eigenaar werd, 
is dat allemaal verdwenen. En als wij er als 
stichting niet waren geweest, dan was het er 
waarschijnlijk helemaal niet meer geweest. 
Wij zorgen dat het geheel netjes blijft. We 
snoeien, ruimen op en zorgen goed voor de 
vogels hier. We hebben ondertussen al 35 
nestkastjes geplaatst. De natuur hier is toch al 
fraai. In de zomer tref je hier in alle vroegte 
niet zelden hertjes aan de rand van het water. 
Echt prachtig.’’

Verdwaalde eend
Het water in Veenoord is schoon. Ook daar 
houdt de stichting toezicht op. ‘’Om de twee, 
drie jaar wordt het leeg gepompt. Met een 
shovel wordt de bodem schoongemaakt en 
vervolgens wordt het weer vanuit de bron 
gevuld. Deze waterplas heeft een bepaalde 
zuurgraad waardoor bijvoorbeeld kikkervisjes 
er niet in kunnen leven. Ook van algen 
hebben we geen last. Wat je nog wel eens ziet 
midden op de plas is een verdwaalde eend’’, 

lacht Bartels, die zelf beslist een waterrat 
genoemd mag worden. Hij zwemt veel en 
is ook bestuurslid en trainer van zwem- en 
waterpoloclub Moby Dick. ‘’Ook voor die 
vereniging is het ontzettend belangrijk dat 
de waterplas blijft. Wij organiseren jaarlijks 
een internationaal toernooi met 125 ploegen. 
Dat vindt ook hier plaats. Vandaar ook 
dat als we met de stichting wat zwaardere 
werkzaamheden moeten verrichten, we 
ook altijd wel een beroep kunnen doen op 
vrijwilligers van Moby Dick.’’

Mooie traditie
De vrijwilligers doen goed werk. Want 
waar kun je in de zomermaanden nog gratis 
zwemmen? ‘’Ook daarom is De Zandpol 
belangrijk. Zo kan iedereen en zeker zij met 
een kleine beurs ook afkoelen in de zomer. 
Dat moet ook echt zo blijven, als je het mij 

vraagt. Van de bezoekers krijgen we elk 
seizoen iets van vijfhonderd euro, gedoneerd 
in de bekende gouden ton. Dat is natuurlijk 
mooi meegenomen. De camping in de 
buurt doet ook altijd een duit in het zakje. 
Inderdaad, als iedere bezoeker nou eens een 
eurootje in de ton gooide, dan konden we 
nog veel meer doen. Maar goed, voorlopig 
redden we ons ook zo nog wel.  Voor nu 
maken we ons op voor de Nieuwjaarsduik. Ik 
verwacht er wel iets van. Laat het het begin 
van een mooie traditie zijn.’’

Nieuwjaarsdijk De Zandpol. Locatie: 
Middenweg 120, Veenoord. Datum: 
1 januari, 2025. Aanvang: 13.00 uur. 
Opgeven: zandpol50@gmail.com. 
Deelnemen is gratis. (StadsKrant Coevorden/
Vincent Muskee)
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